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نمایشگاه برگزاری 
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گوی و  گفت  در  گذشته  دوره  شهرداری  معاونت  پاداش های  بررسی 
امروز: صبح  با  مشهد  شهر  شورای  اعضای   

پاداش بررسی  مامور  شهردار 
شد میلیونی   ۳۰۰  

بازیگر نقش شهید ستاری در فیلم »منصور«در گفتگو با صبح امروز:

قهرمانان جنگ هنوز 
مخاطب دارند
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نشانه جدی از نقش اسرائیل در ترور شهید فخری زاده وجود دارد؛

فخر برنامه هسته ای ایران
اردشـیر حسـین پور، مجیـد شـهریاری، مصطفـی احمـدی روشـن، مسـعود علی محمـدی، 
داریـوش رضایی نـژاد، رضـا قشـقایی فـرد و محسـن فخـری زاده مهابـادی دانشـمندان و 
شـخصیت های مهـم و تاثیرگـذار در دانـش هسـته ای ایـران بودنـد که در طی این  سـال ها 

به شـهادت رسـیدند.
سـال گذشـته در همیـن روزهـا بـود کـه خبـر تـرور محسـن فخـری زاده مهابادی منتشـر 
شـد آن هم نزدیک به سـالگرد مجید شـهریاری دیگر دانشـمند هسـته ای که در سـال 8۹ 
تـرور شـده بـود. شـهید فخری زاده شـاید بـرای چهره عموم مـردم ناشـناخته بود امـا برای 
سیسـتم های امنیتـی کشـورهای مختلف شـخصی شـناخته شـده و تحت نظر بـود که حتی 
نامـش در فهرسـت 500 نفـره قدرتمندتریـن افـراد جهـان کـه از سـوی نشـریه آمریکایـی 

فارن پالیسـی منتشـر می شـود.
محسن فخری زاده که بود؟

خبرآنلایـن نوشـت: او در سـال133۶ در قـم بـه دنیا آمـد. از فرماندهان سـپاه پاسـداران در 
زمینـه موشـکی بـود و پیـش از ورود به برنامه اتمی ایران سـابقه همکاری با شـهید حسـن 
تهرانـی مقـدم  را داشـت و در زمانـی که هدف ترور قرار گرفت ریاسـت سـازمان پژوهش و 
نـوآوری وزارت دفـاع را برعهـده داشـت. نیویورک تایمز پیشـتر درمورد او نوشـته بود که در 
قطعنامـه 1۷۴۷ شـورای امنیـت که در تاریخ ۲۴ مـارس ۲00۷، علیه فعالیت های هسـته ای 
ایـران تصویـب شـده نـام فخـری زاده جـزو افراد تحریم شـده قـرار داده شـده بـود. چندی 
پیـش فرزند شـهید فخـری زاده درباره پـدرش گفته بـود: »پروژه های عملیاتی شـهید فراتر 
از ایـن چیـزی اسـت که در دسـترس عمـوم قرار دارنـد زیرا اقدامـات علمی فراملی توسـط 

شـهید بـه مرحلـه عمل رسـیده که بنا بـه ملاحظاتـی علنی معرفی نشـدند.«
صندوقچه اسرار آمریکا؛ از پدافند هسته ای تا ساخت واکسن

را  او  آمریکایی هـا،  و  نداشـت  خبـری  سـروصدای  خـود  فعالیـت  دوران  در  فخـری زاده 
»صندوقچـه اسـرار« برنامـه هسـته ای ایـران نـام داده بودنـد و می دانسـتند که همـواره در 
تعییـن موضـع ایرانی هـا در مذاکـرات، نقشـی مخفیانه ولی مؤثری داشـته  اسـت. طبق نظر 
آژانـس بین المللـی انـرژی اتمـی تا زمانی که بـا فخری زاده گفتگوی مسـتقیم انجام نشـود، 

نمی تـوان در میـزان ورود ایـران بـه دانـش هسـته ای، اظهـار نظـر کرد.
علـی اکبـر صالحـی رییـس سـازمان انـرژی اتمـی وقـت دربـاره او گفتـه بـود: »محسـن 
فخری زاده در پدافند هسـته ای فعالیت های گسـترده ای داشـت، این کار نیازمند زیرسـاخت  
و یـک مسـاله علمـی جـدی اسـت کـه شـهید فخـری زاده گام هـای بلنـدی برای کشـور 
برداشـت و زیرسـاخت های پدافنـد هسـته ای را بـه نحـو احسـن ایجـاد کـرد.« بـه گفتـه 
نزدیـکان فخـری زاده او تخصـص فیزیـک هسـته ای و مهندسـی هسـته ای داشـت بـود و 
دکتـرای خـود را در یـک طرحـی به نـام شناسـایی نوترون ها با همـکاری فریدون عباسـی 

رییـس سـابق سـازمان انرژی اتمـی نوشـته بود.
همچنیـن صالحـی دربـاره خبـری نشـدن فعالیت هـای علمـی فخـری  زاده گفتـه بـود: 
»شـهید فخـری زاده کارهـای متنـوع زیادی انجـام دادند و به اعتبار مسـئولیتی که داشـتند 
نمی توانسـتند خیلـی از کارهـای علمـی خـود را منتشـر کنند. بـه همین اعتبار هـم کارهای 
علمـی کـه انجـام مـی داد به صـورت گزارش هـای تکنیکـی در داخل سـازمان خـود بود.«
فخـری زاده در سـازمان پژوهـش و نـوآوری وزارت دفـاع و پشـتیبانی نیروهـای مسـلح 
فعالیت هـای گسـترده ای در زمینـه پدافنـد هسـته ای داشـت. نیروهای مسـلح هر کشـوری 
دارای ایـن بخـش هسـتند کـه بتواننـد در برابـر احتمالـی حمـلات شـیمیایی و هسـته ای 
کشـورهای دیگـر پدافنـد انجـام دهنـد. خـود ایـن کار نیازمنـد زیرسـاخت ها و یک مسـاله 
علمـی جـدی اسـت کـه شـهید فخـری زاده در ایـن زمینـه فعالیت های بسـیاری داشـت و 

زیرسـاخت های پدافنـد هسـته ای را بـه نحـو احسـن ایجـاد کـرد.
امـا فعالیت هـای فخـری زاده تنها در حوزه نظامی و هسـته ای نبود. شـهریور امسـال بود که 
امیـر محمدرضـا قرائی آشـتیانی وزیـر دفاع گفتـه بـود: »کار تحقیقاتی و مبـارزه با ویروس 
کرونـا از سـال ۹8 بـا تلاش هـای شـهید فخـری زاده و همـکاران ایشـان آغاز شـد و امروز 

بـه مرحله تولید و تزریق رسـیده اسـت.«
هوش مصنوعی هدف را نشانه گرفت

فریـدون عباسـی رئیـس اسـبق سـازمان انـرژی اتمـی که آشـنایی او با شـهید فخـری زاده 
بـه سـال 13۶۶  برمی گـردد، خبـر داده کـه  از سـال 88 بحـث احتمـال تـرور  فخـری زاده 
مطـرح بـوده اسـت.  او توضیح داده: »در سـال 8۷ مـن و آقای فخری زاده و یـک نفر دیگر 
را کـه در اصفهـان فعـال بـود، خواسـتند تـرور کننـد. اولویت شـان البتـه آقـای فخـری زاده 
بـود. از همـان زمـان نیروهـای حفاظت و امنیت ایشـان را محافظـت می کردند. تـا این حد 
کـه خانـه اش را عـوض کردنـد و حتـی مـن  با همـه رفـت و آمـد خانوادگی که داشـتیم تا 
زمانـی کـه شـهید شـد نمی دانسـتم خانـه اش کجاسـت. ایشـان 1۲ سـال تحت الحفـظ بود 
و محافـظ داشـت و می شـود گفـت کـه همیـن حفاظت هـا بـود که توانسـت تـرورش را به  
تأخیـر بینـدازد. سـال 8۷ تیمـی آمـده بـود که ایشـان را بزنـد. نیروهـای امنیتـی آن تیم را 

کشـف و عملیـات تـرور را خنثـی کردند.«
فرزنـد او نیـز پیـش حامـد فخری زاده فخـری زاده بعد از شـهادت پـدرش گفته بود: »سـال 
هـا بـود هـر صبح که شـهید بیـرون مـی رفتند معلـوم نبـود برگردنـد و روزی مـادرم به ما 

زنـگ زد و خبر شـهادت  ایشـان را داد، ۲0 سـال منتظـر آن بودیم.«
شـهید محسـن فخـری زاده بعدازظهـر روز جمعـه هفتـم آذر مـاه سـال گذشـته در اقدامـی 
تروریسـتی در منطقه آبسـرد در شـمال اسـتان تهران به شـهادت رسـید. ترور او در سالگرد 
ترور دیگر دانشـمند هسـته ای ایران مجید شـهریاری روی داد که اسـرائیل در کانون اتهام 
اقـدام بـدان قـرار دارد. روزنامـه نیویـورک تایمز در مـورد این ترور نوشـته بـود: »روبات به 
گونـه ای سـاخته شـده بـود که در بسـتر وانت زامیاد کـه خودروی رایـج در ایران بـوده قرار 
بگیـرد. دوربین هایـی نیـز در جهت هـای مختلـف کار گذاشـته شـده بـود به گونـه ای که به 
اتـاق فرماندهـی تصویـر کاملی نـه تنها از هدف و جزئیـات امنیتی او بلکـه از محیط اطراف 
نیـز مـی داده اسـت. در نهایـت ایـن وانـت نیز با مـواد منفجره پر شـده بـود تا پـس از ترور 

منفجـر شـده و تمام شـواهد را از بیـن ببرد.«
اما پیچیدگی های بیشـتری در هنگام شـلیک این سـلاح وجود داشـته اسـت. مسلسـلی که 
بـر روی وانـت نصـب می شـود حتـی اگر پارک شـده باشـد،  بـه دلیـل تکانه ای کـه پس از 
شـلیک هـر تیـر ایجاد می شـود مسـیر تیرهای بعـد را تغییـر می دهـد. از سـوی دیگر حتی 
اگـر ارتبـاط رایانـه ای بـا اتـاق کنتـرل از طریق ماهـواره،  اطلاعات را با سـرعت نور ارسـال 
کنـد، بـاز هـم اندکی تاخیـر وجـود دارد. چیزی کـه اپراتور در )اتـاق فرماندهـی( در صفحه 
می بینـد یـک ثانیـه قدیمـی بـوده و تعدیـل هـدف بـرای جبـران نیز باز هـم ثانیـه دیگری 
می بـرد و همـه اینهـا در حالـی اسـت که خـودروی آقای فخـری زاده در حال حرکت اسـت. 
مـدت زمـان لازم بـرای رسـیدن تصاویـر دوربیـن بـه اپراتـور مسلسـل )در اتـاق فرمان( و 
رسـیدن واکنـش وی بـه مسلسـل بـدون در نظـر گرفتـن زمان واکنـش چیزی حـدود 1.۶ 
ثانیـه بـرآورد شـده کـه ایـن تاخیر زمانـی برای بـه خطـا رفتن بهتریـن هدف گیـری کافی 
اسـت. نیویـورک تایمـز نوشـت که بـرای جبران ایـن تاخیـر،  تکانه وانـت زامیاد و سـرعت 

خـودروی فخـری زاده، هـوش مصنوعـی برنامه ریزی شـده بود.
1۴ سال تلاش برای عقب بردن دانش هسته ای ایران

از 1۴ سـال پیـش تـرور دانشـمندان هسـته ای ایـران توسـط عوامـل خارجی شـروع شـده 
اسـت. جمهـوری اسـلامی ایـران بیـش از سـه دهـه اسـت کـه تحقیقـات متنوعـی را در 
زمینه هـای مختلـف علـوم و تکنولـوژی هسـته ای انجـام داده و در این راه چندین دانشـمند 
شـهید در عرصـه هسـته ای دارد. اردشـیر حسـین پور، مجیـد شـهریاری، مصطفـی احمدی 
محسـن  و  فـرد  قشـقایی  رضـا  رضایی نـژاد،  داریـوش  علی محمـدی،  مسـعود  روشـن، 
فخـری زاده مهابـادی دانشـمندان و شـخصیت های مهـم و تاثیرگـذار در دانـش هسـته ای 

ایـران بودنـد کـه در طـی ایـن  سـال ها به شـهادت رسـیدند.
اوایـل مهـر مـاه امسـال فرزنـد شـهید فخـری زاده گفتـه بـود: »دلیـل تـرور شـهید فقـط 
فعالیت هـا دفاعـی هسـته ای و واکسـن کرونـا نبـود بلکـه دشـمنان از حرکـت هـای بزرگ 
علمـی ایشـان و انقـلاب در علـم در راسـتای فلسـفه ی اسـلامی و تمـدن ایرانـی هـراس 

داشتند.«
همچنیـن محمدجـواد ظریـف کـه آن زمـان وزیـر امـور خارجـه بـود در موضع گیـری پس 
از تـرور فخـری زاده گفتـه بـود: »نشـانه جـدی از نقـش اسـرائیل در تـرور وجـود دارد.« در 
همیـن رابطـه نیویـورک تایمـز هـم اخیرا نوشـته کـه مقام هـای آمریکایی که در واشـنگتن 

در جریـان طـرح تـرور فخـری زاده قـرار گرفتنـد،  از آن حمایـت کردند.

وزیر امور خارجه ایران:

همه مقدمات رسیدن به توافق فراهم است
وزیر امور خارجه کشــورمان با اشاره به آغاز 
دور جدید مذاکــرات وین طی روزهای آتی 
گفت: امیدواریم در مسیر گفت وگوهای وین 
بتوانیم گام های اساســی و موفقیت آمیز رو 

به جلویی داشته باشیم.
به گــزارش روزنامــه صبح امروز، حســین 
امیرعبداللهیــان بــا بیان اینکــه در طول 
یکصد روز گذشــته بحث برجــام، مذاکرات 
وین و تعامل و همکاری در راســتای حقوق 
و منافع ملــت ایران با آژانــس بین المللی 
انــرژی اتمی به صورت جــدی مورد توجه 
دستگاه دیپلماسی کشــور قرار گرفته است، 
گفــت: از هفته جــاری گفت وگوهای وین 
را کلید خواهیــم زد. در همین چارچوب در 
هفته های گذشته معاون من آقای باقری به 
پایتخت برخی از کشورهای اروپایی، مسکو 
و همچنین سفرهایی به کشورهای منطقه و 
همسایه داشته، ارتباط وبیناری با پکن برقرار 
کرده و در این راستا اقدامات و رایزنی هایی 
را به عمل آورده اســت. من نیــز با وزرای 
خارجه کشورهای عضو برجام گفت وگوهای 
مفصلی داشــته ام. ما همه مقدمات را برای 
رســیدن به یک توافق خوب و سریع فراهم 
کرده ایــم. البته در صورتــی که طرف های 
مقابل نیز به تعهدات کامل شــان برگردند. 
ما به صراحت مواضــع و مطالبات خودمان 
را در گفــت وگوهایی که داشــته ایم اعلام 

کرده ایم.

وی تاکید کرد: نظر صریح جمهوری اسلامی 
ایران این اســت که که باید در میز مذاکره 
حقوق و منافــع ملت ایران تأمین شــود و 
تحریم ها لغو شــود. ما امیدواریم در مسیر 
گفت وگوهای وین بتوانیم گام های اساسی 

و موفقیت آمیز رو به جلویی داشته باشیم.

وزیر امور خارجه کشورمان در ادامه صحبت 
های خود در این زمینه گفت: قطعا دســت 
جمهوری اســلامی ایران بسته نخواهد بود، 
گزینه های مختلفی در مقابل ما قرار دارد و 
ما از گزینه گفت وگو و مذاکره در وین کار را 
شــروع می کنیم. ما در مذاکره و رسیدن به 
توافق جدی هستیم و امیدواریم طرف های 
مقابل نیز در عمل این جدیت را داشته باشند.

امیرعبداللهیــان گفــت: ما بــه صراحت به 
طرف های مقابل گفته ایم که ما یک دولت 
عملگرا و نتیجه محور هســتیم و امیدواریم 

که در میز مذاکرات وین چنین اتفاقی بیفتد.
وزیر امور خارجه کشورمان همچنین با اشاره 
به اقدامات وزارت خارجــه برای پیگیری و 
حل مشکلات ایرانیان خارج از کشور افزود: 
در همین چارچــوب ما تلاش کردیم که در 

ســایت جدید وزارت خارجه بخشی را برای 
ارتباط مستقیم ایرانیان مقیم خارج از کشور 
و هم وطنان در داخل کشــور با وزیر خارجه 
اختصاص دهیم و اگر شــما به سایت جدید 
وزارت خارجه مراجعه کنید این دسترسی را 
مشاهده می کنید. در روزهای آینده نیز یک 
برای رفع نگرانی بخشی  بالاتری  دسترسی 
از ایرانیان مقیم خارج از کشور در این سایت 

فراهم خواهد شد.
وی در همیــن رابطه ادامه داد: متأســفانه 
دشــمنان، لابی صهیونیســتی، رسانه های 

معاند تلاش می کنند که نوعی ایران هراسی 
را به ویژه در نســل جدیــد ایرانیان خارج از 
کشور ایجاد کنند. ما در سایت وزارت خارجه 
طی روزهای آینده بخشــی را فعال خواهیم 
کرد که هم وطنان خارج از کشور می توانند 
بپرسند که ما برای ورود به ایران مشکلی از 

نظر نظام وظیفه یا هر موضوع دیگری داریم 
یــا خیر. من به عنوان وزیر خارجه جمهوری 
اســلامی ایران عرض می کنم که ایرانیان 
عزیــز با آرامش خاطر می توانند به کشــور 
سفر کنند و با آرامش می توانند در هر زمانی 
براساس برنامه ریزی که انجام می دهند به 

کشور محل اقامت خودشان برگردند.
وی خطاب به ایرانیان خارج از کشور افزود: 
ما در این ســامانه به شما پاسخ خواهیم داد 
که شما بدون مشکل می توانید به ایران سفر 
کنید و به عنوان وزارت امور خارجه و دستگاه 

دیپلماسی کشــور تضمین می شود وقتی به 
شما پاسخی داده می شود.

وی ادامه داد: مایلم در همین جا تأکید کنم 
تعداد افرادی که دو تابعیتی هستند و به دلیل 
ارتــکاب جرم در ایران محاکمه شــده اند و 
جرم آن ها اثبات شــده اســت کمتر از عدد 
انگشــتان دو دست اســت. به صراحت می 
گویم که اگر هر کس دیگری حتی شخص 
وزیر خارجه نیز آن جرم را مرتکب می شــد 
امروز با همان وضعیت روبرو می شد ضمن 
اینکه بسیاری از آن ها مورد رأفت جمهوری 

اسلامی ایران قرار گرفته اند.
ادامه گزارش  در  امیرعبداللهیان همچنیــن 
خود از یکصد روز فعالیت دستگاه دیپلماسی 
کشور در دولت سیزدهم یکی دیگر از مسائل 
مهم در ایــن مدت را تحولات افغانســتان 
عنوان کرد و گفت: ما تلاش سیاسی گسترده 
ای را در ایران به عمل آوردیم که تحت تأثیر 
ناامنی و بی ثباتی که در افغانســتان در دوره 
انتقالی ایجاد شد قرار نگیریم و در عین حال 
تدابیری را بیاندیشــیم کــه بتوانیم مرزها را 
کنترل کنیم، ورود آوارگان را مدیریت کنیم 
و راه حل سیاسی برای حل بحران افغانستان 

داشته باشیم.
وی ادامــه داد: برگزاری حضــوری دومین 
نشســت وزیران امــور خارجه کشــورهای 
همسایه افغانستان در ایران یکی از تدابیری 

بود که در این زمینه اندیشیده شد.

ویژه

اکِوحلقهتکمیلیشانگهایودیپلماسیاقتصادی-منطقهای
حضــور در نشســت ســران اکــو پس از نشســت 
ــده  ــی ارزن ــانه ای از نقش آفرین ــانگهای نش ش
ــم  ــی مه ــه و گام ــادلات منطق ــران در مع ای
ــه ای  ــق دیپلماســی اقتصــادی و منطق در تحق

ــت. ــردن تحریم هاس ــر ک ــرای بی اث ب
نقش آفرینــی  ادامــه  در  نوشــت:  نورنیــوز 
منطقــه ای جمهــوری اســلامی ایــران و در 
رویــدادی مهــم پــس از اجــلاس ســران 
شــانگهای، »ســیدابراهیم رئیســی« امــروز 
ــی  ــوت »قربانقل ــه دع ــاه ب ــنبه ششــم آذرم ش
جمهــور  رئیــس  محمــداف«  بــردی 
عالیرتبــه  هیئــت  رأس  در  ترکمنســتان، 
سیاســی و اقتصــادی بــرای حضــور در نشســت 
ســران اکــو عــازم عشــق آبــاد پایتخــت 
ترکمنســتان  و  می شــود.ایران  ترکمنســتان 
بــر اســاس اشــتراکات و ظرفیت هــای موجــود 
ــر اصــل توســعه مناســبات  طرفیــن همــواره ب
ــوان  ــه می ت ــه از آن جمل ــته اند ک ــد داش تاکی
ــای  ــادلات گازی اشــاره کــرد. ســفر آق ــه تب ب
رئیســی نشــانگر عــزم و اراده دو کشــور بــرای 

توســعه همه جانبــه مناســبات اســت.
ــت  ــور در نشس ــفر حض ــن س ــر ای ــد دیگ بع
ــن  ــی از مهمتری ــوان یک ــه عن ــو ب ــران اک س
اقتصــادی  همکاری هــای  ســازمان های 
ــران، پاکســتان  ــه اســت. ســه کشــور ای منطق
بــار  نخســتین   13۴1 ســال  در  ترکیــه  و 
ــا  ــی دی« ی ــام »آر س ــا ن ــازمان را ب ــن س ای
منطقــه ای«  عمــران  »ســازمان همــکاری 
ــام  ــا ن ــال 13۶۴ ب ــد و در س ــزی کردن پایه ری
ــش را  ــت خوی ــی از فعالی ــو« دوران نوین »اک

ــود. ــاز نم آغ
در ادامــه رونــد روبــه گســترش ایــن همگرایــی 
منطقــه ای، کشــورهای افغانســتان، جمهــوری 
ترکمنســتان،  قزاقســتان،  آذربایجــان، 
قرقیزســتان، ازبکســتان و تاجیکســتان نیــز بــه 
ــور  ــا 10 کش ــا جمع ــتند ت ــو پیوس ــازمان اک س
ــه ای  ــن همــکاری اقتصــادی منطق ســاختار ای

ــد. ــکیل دهن را تش
نگاهــی بــه ســاختار اکــو نشــان می دهــد کــه 
ایــن ســازمان هم اکنــون بــا 10 عضــو، حــدود 

ــت و 8٬۶۲0٬۶۹۷  ــر جمعی ــون نف ۴80 میلی
کیلومتــر مربــع وســعت، امکانــات نفــت، گاز و 
صنعــت زیــادی در اختیــار دارد و می توانــد بــه 
عنــوان بازیگــری مهــم در معــادلات اقتصــادی 

ایفــای نقــش کنــد.
نکتــه آنکــه؛ کشــورهای عضــو اکــو بــا وجــود 
ــوز  ــد هن ــه دارن ــترده ای ک ــای گس ظرفیت ه
ــرای  ــوب ب ــکل مطل ــه ش ــته اند از آن ب نتوانس
ارتقــاء تــوان اقتصــادی خویــش و ایفــای 
نقــش در اقتصــاد جهانــی بهــره گیرنــد، حــال 
ــی و  ــازمان هماهنگ ــن س ــداف ای ــه از اه آنک
ــطح  ــاء س ــرای ارتق ــا ب ــان اعض ــکاری می هم
ــده  ــف ش ــادی تعری ــانی و اقتص ــعه انس توس

اســت.
در ایــن میــان ایــران همــواره بــر لــزوم 
و  کــرده  تاکیــد  اعضــا  میــان  همگرایــی 
ــرار دادن  ــار ق ــرای در اختی ــود را ب ــی خ آمادگ

ــرای تحقــق  ظرفیت هــای گســترده خویــش ب
ــت. ــته اس ــلام داش ــم اع ــن مه ای

ــران  ــه ای ــت ک ــر اس ــی انکارناپذی ــن حقیقت ای
ــدادادی  ــی خ ــع طبیع ــورداری از مناب ــا برخ ب
ــی  ــی بوم ــی و مهندس ــش فن ــمار، دان بی ش
ــی  ــی و ترانزیت ــت جغرافیای ــترده، موقعی و گس
ویــژه، تــوان نظامــی و امنیتــی بــالا کــه 
می توانــد تامیــن کننــده امنیــت منطقــه بــرای 
همکاری هــای  اقتصــادی  اهــداف  تحقــق 
ــد  ــو باشــد و... می توان ــه ای همچــون اک منطق
نقشــی بــس مهــم در فعال تــر شــدن اکــو در 

ــد. ــا نمای ــی ایف ــه ای و جهان ــطح منطق س
 ایــن رویکــرد تعاملــی را در پیشــنهادهای 
ایــران در اجلاس هــای  ســازنده و عملــی 
گذشــته می تــوان مشــاهده کــرد کــه مســائلی 
ــا  ــارزه ب ــلامت، مب ــگری س ــون گردش همچ
فســاد، رونــد تســهیلات گمرکــی میــان اعضــا، 

تقویــت همکاری هــای علمــی و فنــاوری، 
ــی،  گســترش همکاری هــای اقتصــادی، صنعت
کشــاورزی، انــرژی، بــه کارگیــری شــیوه 
ــاد  ــی و ایج ــای مل ــا پول ه ــه ب ــر و مبادل تهات
مقــررات هماهنــگ گمرکــی و... بخشــی از آن 

ــوده اســت. ب
قابــل  بخــش  ایــران  حــال  همیــن  در 
ملاحظــه ای از تجــارت منطقــه ای خــود را بــه 
اعضــای اکــو اختصــاص داده اســت، چنانچــه 
بــر اســاس آمــار در هفــت مــاه نخســت 
ــن  ــزار و 83۹ ت ــون و 3۲۷ه ــال ۲0 میلی امس
کالا بــه ارزش ۹ میلیــارد و ۲33 میلیــون و 
53۶ هــزار و ۷۹۲ دلار بیــن ایــران و ۹ کشــور 
دیگــر اکــو تبــادل شــد کــه 1۷ میلیــون و ۴۴0 
ــارد  ــش میلی ــه ارزش ش ــن ب ــزار و ۶1۷ ت ه
ــت دلار آن  ــزار و هف ــون و 5۴۴ ه و 30 میلی
ســهم صــادرات و دو میلیــون و 88۷ هــزار 

و ۲۲۲ تــن بــه ارزش ســه میلیــارد و 30۲ 
ــهم  ــز س ــزار و ۷85 دلار نی ــون و ۹۹۲ ه میلی

ــت. ــوده اس ــورها ب ــن کش واردات از ای
بســیاری از اعضــای اکــو عضــو ســازمان 
شــانگهای نیــز هســتند و ایــن می توانــد 
ــزرگ  ــاد ب ــن دو نه ــد ای ــرای پیون ــه ای ب مولف
توســعه  جهــت  در  سیاســی  و  اقتصــادی 
ــی  ــن هم گرای ــد. ای ــه ای باش ــبات منطق مناس
بــه ویــژه در حــوزه اقتصــادی و امنیتــی امــری 

ــت. ــروری اس ض
بــه  اشــغالگران  تحمیلــی  بحــران  حــل 
افغانســتان کــه میلیون هــا آواره جدیــد بــر 
جــای گذاشــته و تاثیــرات مخربــی بــر منطقــه 
ــه در  ــایگان از جمل ــی همس ــا همگرای دارد ب
قالــب اکــو و شــانگهای امــری ضــروری 

ــت. اس
ــت های  ــر نشس ــای اخی ــه در ماه ه ــران ک ای
ــتان  ــران افغانس ــل بح ــرای ح ــددی را ب متع
ــده  ــزار ش ــت های برگ ــا در نشس ــزار و ی برگ
ــون  ــته اکن ــال داش ــی فع ــه نقش ــن زمین در ای
ــک  ــرای کم ــو ب ــا در اک ــت ت ــاده اس ــز آم نی
ــدات و  ــا تهدی ــه ب ــت افغانســتان، مقابل ــه مل ب
ــه  ــه و از جمل ــش روی منطق ــای پی چالش ه
مقابلــه بــا تروریســم اقتصــادی تحمیلــی 

ــد. ــا نمای ــال ایف ــی فع نقش
از  پــس  اکــو  حضــور در نشســت ســران 
ــی  ــانه ای از نقش آفرین ــانگهای نش نشســت ش
ــه  ــادلات منطق ــران در مع ــده ای ــم و ارزن مه
دیپلماســی  تحقــق  در  مهــم  گامــی  و 
ــردن  ــر ک ــرای بی اث ــه ای ب ــادی و منطق اقتص
سیاســت  از  برگرفتــه  کــه  تحریم هاســت 
و  برجــام  بــه  دلبســتن  عــدم  صحیــح 

اســت. غــرب  وعده هــای 
ــا  ــار اســتمرار رایزنی ه ــت ســیزدهم در کن دول
اقتصــاد  بــه  تحریم هــا،  برچیــدن  بــرای 
ــا و  ــد دارد. اروپ ــور تاکی ــه مح درون زا و منطق
آمریــکا نیــز بایــد دریابنــد کــه حربــه تحریــم 
عمــلا شکســت خــورده و آنهــا نیــز  جــز لغــو 
ــران  ــال ای ــه ای در قب ــا گزین ــل تحریم ه کام

ــت. ــد داش نخواهن

نظر صریح جمهوری اسلامی ایران این است که که باید در میز مذاکره حقوق و 
منافع ملت ایران تأمین شود و تحریم ها لغو شود. ما امیدواریم در مسیر گفت 

وگوهای وین بتوانیم گام های اساسی و موفقیت آمیز رو به جلویی داشته 
باشیم

,,
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کشف۴ تن فراورده  لبنی غیرقابل مصرف 
در مشهد

رییس مرکز بهداشت ثامن مشهد از کشف 
بیش از 1۴ تــن فراورده  لبنــی غیرقابل 

مصرف در این کلانشهر خبر داد.
به گــزارش روزنامه »صبــح امروز« و به 
نقل از ایرنا، روز گذشــته دانشــگاه علوم 
پزشکی مشهد، دکتر علی اصغر محمودی 
گفت: این محموله که بزرگترین محموله 
مصرف کشف  غیرقابل  لبنی  فراورده های 
شده در این شهر می باشد طی بازدیدهای 

کارشناسان ســلامت محیط و کار از انبارهای مواد غذایی مناطق زیرپوشش مرکز بهداشت 
ثامن کشف شده است. 

وی افــزود: این محموله برای حفظ ســلامت عمومی طی یک اقــدام ضربتی با اخذ مجوز 
دادستانی معدوم شد.

80 درصد جمعیت ۶ میلیون و 8۷0 هزار نفری خراسان رضوی زیر پوشش خدمات بهداشتی 
و درمانی دانشگاه علوم پزشکی مشهد قرار دارند.

این دانشگاه به عنوان قطب پزشکی در شرق کشور دارای حدود 10 هزار دانشجو و ۲5 هزار 
کارمند بهداشتی و درمانی است.

درخواست توقف قیمت گذاری دستوری
بازرگانی  اتــاق  نمایندگان  هیئــت  عضو 
تهران می گویــد برای حمایــت از تولید 
و عبــور از رکودی که اقتصــاد ایران در 
سال های گذشته با آن مواجه بوده، حضور 

دولت در اقتصاد باید محدود شود.
به گزارش روزنامه »صیح امروز« و به نقل 
از ایسنا، عباس آرگون، اظهار کرد: اقتصاد 
ایران در سال های گذشته با محدویت های 
بیــن المللی چون تحریم هــای امریکا یا 
مشکلات مربوط به اف ای تی اف مواجه 

بوده و این موضوعات قطعا تاثیرات منفی قابل توجهی برای اقتصاد کشــور گذاشــته اند اما 
سوال اینجاست که حتی در صورت لغو این محدودیت ها، آیا ما توان استفاده از ظرفیت های 

موجود در اقتصاد ایران را داریم؟
وی با بیان اینکه وابســتگی طولانی مدت به نفت، مانع از فراهم کردن زیرساخت های لازم 
برای ســایر فعالیت ها شده است، توضیح داد: در سال های گذشته، هر جا به بخش خصوصی 
واقعی میدان داده شده ما شاهد آن بوده ایم که با وجود محدودیت ها، دستیابی به بسیاری از 
اهداف ممکن شــده است اما متاسفانه سیاست ها به شکلی بوده که به این بخش به درستی 
در ایران تقویت نشده و همین موضوع دست اقتصاد را در حرکت به سمت جلو بسته است.

عضو اتاق بازرگانی تهران ادامه داد: در حوزه تامین ارز، ما شاهد آن بوده ایم که صادرکنندگان 
غیرنفتی در چند سال اخیر، بخش مهمی از ارز مورد نیاز برای واردات را به کشور بازگردانده اند 
امــا باز وقتی بحث درباره کســانی که تعهدات ارزی خود را ایفا نکرده اند، مطرح می شــود، 
صادرکنندگان اولین گروهی هستند که به آنها فشار وارد می شود، در حالی که بخش مهمی 

از ارز بازنگشته به کشور به شرکت های دولتی، خصولتی یا پتروشیمی ها مربوط می شود.
آرگون بــا بیان اینکه سیاســت گذاران باید افق پیش روی ســرمایه گذاران را به شــکلی 
شــفاف مشخص کنند، توضیح داد: دولت در سال های گذشــته بارها اعلام کرده که میزان 
سرمایه گذاری اقتصادی در ایران کاهش یافته و کشور با فرار سرمایه مواجه است. باید توجه 
داشــت که سرمایه اساسا آماده فرار است و این ما هســتیم که تدوین سیاست های درست، 

شرایط را برای باقی ماندن سرمایه گذار در کشور و آغاز پروژه های جدید فراهم می کنیم.
وی خاطرنشــان کرد: قیمت گذاری دســتوری، تصدی گری دولــت در حوزه های مختلف 
اقتصادی، نامشخص بودن سرنوشت روابط بین المللی و تغییرات مداوم سیاست های تجاری 
تنها بخشــی از مشــکلاتی است که در سال های گذشــته اقتصاد ایران با آن مواجه بوده و 
بســیاری از آنها یا باید متوقف شــوند یا یک برنامه دقیق برای آینده میان مدت و بلندمدت 
ارائه شــود، در غیر این صورت، ایجاد این توقع که سرمایه گذاران طرح های جدید کلید بزنند 

و تولید ناگهان رونق پیدا کند از واقعیت به دور است.

بررسی مشکلات کمبود کاغذ تحریر
رئیس سندیکای تولیدکنندگان کاغذ گفت: 
اگرچه نیاز کشور به کاغذ بسته بندی 800 
هزار تن اســت امــا 1.۴ میلیون تن تولید 
داریم با این حال هیچ حمایتی از صادرات 

نمی شود.
به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل 
از مهر، ابوالفضل روغنی در مورد وضعیت 
تولیــد کاغذ تحریر اظهار کــرد: در حوزه 
کاغذ تحریر نیاز کشور 380 هزار تن است 

اما در بهترین حالت به دلیل ضعف در تولید داخل، 150 هزار تن در داخل تولید می شــود از 
این رو در این بخش نیاز به واردات داریم.

رئیس ســندیکای تولیدکنندگان کاغذ و مقوا با بیان اینکه دولت های گذشــته بیشتر طرفدار 
واردات بوده انــد، افزود: به دلیل عدم حمایت از تولید داخل و دادن امتیاز به واردات همچون 
اعمال ۹ درصد مالیات بر ارزش افزوده از تولید، بازده سودهی این بخش پایین است، از این 

رو حجم سرمایه گذاری در حوزه تولید کاغذ تحریر عدد قابل توجهی نیست.
وی ادامه داد: در بازار کاغذ تحریر تقاضا بالا و عرضه کم اســت بنابراین طبیعتاً قیمت ها در 
این بازار بالا می رود.روغنی در خصوص وضعیت تولید کاغذ بسته بندی نیز گفت: تقریباً یک 
میلیون و ۴00 هزار تن، کاغذ بســته بندی تولید می کنیم، در حالی که نیاز کشور 800 هزار 
تن است؛ یعنی دو برابر نیاز کشور کاغذ بسته بندی تولید می کنیم، بنابراین نیاز داریم که در 

این بخش با حمایت دولت، صادرات را تقویت کنیم.
رئیس ســندیکای تولیدکنندگان کاغذ و مقوا افزود: ورود تکنولوژی های روز دنیا و ســرمایه 
گذاری های بزرگ در این بخش موجب شــده که شرایط خوبی برای تولید داشته باشیم. اگر 
دولــت حمایت کند قطعاً بازارســازی های خوبی در منطقه صــورت می گیرد و از این محل 

می توان ارزآوری مناسبی انجام داد.
وی ادامه داد: در ۶ ماه اول امســال 38 هزار تن کاغذ بسته بندی صادر شده است که اصلًا 
رقم خوبی نیست و صرف نمی کند؛ وقتی 800 هزار تن مازاد نیاز داخل تولید داریم باید برای 

آن برنامه ریزی صادراتی صورت گیرد.
روغنی گفت: در بخش کاغذ کارتن هم 85 هزار تن صادرات داشته ایم که رقم قابل توجهی 

نیست. کاغذ و کارتن با هم باید صادر شوند تا ارزش افزوده خوبی ایجاد کنند.
رئیس ســندیکای تولیدکنندگان کاغذ و مقوا اظهار کرد: مهم ترین مشــکل در بخش تولید 
کاغذ بسته بندی مربوط به واردات مواد اولیه مثل آخال است که در این زمینه سازمان محیط 

زیست شرایط سخت گیرانه ای دارد.
وی یادآور شد: از سویی دیگر نیز علی رغم اینکه می توانیم صادرات خوبی داشته باشیم، هر 
چند وقت یک بار از صادرات جلوگیری می کنند و بازارهایی که با زحمت به دســت آورده ایم 

را از دست می دهیم.
روغنی تصریح کرد: کیفیت تولید کاغذ بســته بندی خوب اســت و جزو کشورهای صاحب 
مزیت در منطقه هســتیم و می توانیم در رقابت با ترکیه وارد منطقه شویم؛ منتهی دولت باید 

حمایت کند تا امکان صادرات وسیع فراهم شود.

خبر

گفتگو با مدیرعامل نمایشگاه بین المللی زنجان؛

لزوم ایجاد انگیزه برای برگزاری نمایشگاه
بــدون تردیــد برگزاری 
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ی  ه ها یشــگا نما
بین المللــی و یا حتی 
مهم  ابزار  یک  بومی، 
معرفــی  در 
صنایع  توانمندی هــای 
با  بازارها  بــه  مختلــف 
نیاز مشتریان  شناســایی 
اســت، چراکــه در کنار 
ایجاد  باعــث  معرفــی، 
رقابت های سالم داخلی و 

بین المللی می گردد. 
به گزارش روزنامه »صبح امروز« گســترش 
روز افزون اهمیت نمایشــگاه ها در توسعه و 
رونــق اقتصادی، لزوم توجــه بیش از پیش 
به بخش نمایشــگاهی و رونق بخشــیدن 
به صنعت نمایشــگاهی در هر کشــوری را 
به خوبی آشــکار می کند و امــروزه اهمیت 
برگزاری نمایشگاه بر کسی پوشیده نیست و 
این اهمیت نیز روز به روز در حال گســترش 
می باشــد. در این خصوص روز گذشــته در 
دفتر روزنامه، میزبان مدیرعامل نمایشــگاه 
بین المللی زنجان بودیم و گفتگوی کوتاهی 
انجام دادیم. آنچه می خوانید چکیده ای از این 

گفتگو است.
صنعت نمایشگاهی ویترین اقتصادی است 

مدیرعامل نمایشــگاه بین المللــی زنجان با 
تاکید بر اینکه »صنعت نمایشگاهی پیشران 
و ویتریــن اقتصــادی اســت« در گفتگو با 
»صبح امروز« بیان می کند: هرچقدر بیشــتر 
در حوزه برگزاری نمایشگاه ها، سرمایه گذاری 
صورت پذیرد اشــتغال، تولید و انتقال دانش 
هم بیشــتر می شــود. از طرفی نوآوری ها 

نیز بیشــتر دیده می شــود. بنابراین ما باید 
به این ســمت گام برداریم که در این حوزه 

تکنولوژی ها را اضافه کنیم.
ســیدرضا قندیلــی می گوید: اگــر بخواهیم 
رویدادهــای برگــزاری را مبتنی بــر تکرار 
سرمایه گذاری کنیم، به طور حتم بعد از مدت 
خیلی کوتاهی، برگزاری نمایشــگاه ها کسل 
کننده می شود و منجر به هیچ اتفاق مهیجی 

نخواهد شد.
نمایشگاه ها در دنیا مبتنی بر خلاقیت 

هستند
وی با اشــاره به اینکه »نمایشگاه ها در دنیا 
مبتنی بــر خلاقیــت و کار گروهی و دانش 
هســتند« اضافه می کند: در نمایشــگاه های 
بــزرگ دنیا، محصــولات بــرای اولین بار 
رونمایی می شــود و این اتفاق به این معنی 
اســت که نمایشــگاه اثراگذار است و باعث 
می شود تمام مخاطبان صنایع جذب نمایشگاه 
شــده و چرخه اقتصاد شــهری، گردشگری، 
ســلامت، تولید، تجارت، فروش، کســب و 
کار و...  تحریک شــود و به همین جهت به 
درستی در حوزه بین الملل، منطقه ای و حتی 
در حــوزه بومی یک رویداد اطلاع رســانی 
شود و با این اتفاق تکرار و کسالت بار شدن 
نمایشــگاه بی معنی می شود. همچنین برای 
مصرف کننده، توسعه دهنده، صاحبان صنایع 
و تولید کننــدگان، برنامه ریزی جهت حضور 

در نمایشگاه به یک الزام تبدیل می شود.
کیفیت نمایشگاه تنها به تشریفات و نوع 

برگزاری نیست
او بــا طــرح این پرســش که »حــال اگر 
نمایشگاه ها را در اســتان های مختلف ایران 
بررســی کنیم با این پرسش مواجه می شویم 

که انگیزه افراد برای شــرکت در نمایشگاه 
چیســت؟« ادامه می دهد: کیفیت نمایشگاه 
تنها به تشــریفات و نوع برگزاری نیســت. 
بلکه نوع برنامه ریزی با معیارهای گســترده 
آن، کیفیت یک نمایشگاه را تعریف می کند. 
ارائه  بین الملل،  معیارهایی همچون بخــش 
و معرفی نوآوری ها، محصــولات و کالاها، 
خدمات دانش بنیــان در کنار کاربرد صحیح 
و اصولــی از صنایع، اصول اولیه برنامه ریزی 

برای برگزاری یک نمایشگاه است.
مدیرعامل نمایشگاه بین المللی زنجان مطرح 
می کند: نمایشــگاه زمانی موفق اســت که 
فرآیند از فروش مســتقیم به ارائه، نوآوری و 
توانمندی تغییر کند. وقتی که این اتفاق رقم 
بخورد، فروش نیــز اتفاق می افتد. چراکه در 

بطن آن نهادینه شده است.
خلاقیت هایی که به درستی عرضه 

نمی شود
وی بــا گلایه از اینکه »متاســفانه در برخی 
نمایشــگاه ها خلاقیت اگر وجود داشته باشد، 
به درستی عرضه نمی شود، چراکه بستر آن به 
وجود نیامده اســت« بیان می کند: اگر انگیزه 
ایجاد شــود، از تولید کننــده گرفته تا دانش 
پژوه، برای دیدن محصولات به نمایشــگاه 
خواهند رفت و به نمایشــگاه به عنوان یک 
پروســه برای بازاریابی، فروش، نمایندگی و 

حتی اطلاع رسانی نگاه می کنند.
قندیلــی با بیــان این نکته که »نمایشــگاه 
بستری برای توسعه تجارت است، اما متولی 
توســعه تجارت و خلاقیت نیست اما تمامی 
این عوامل را در آن نهادینه شده است« تاکید 
می کند: اگر سازوکار، ساماندهی، برنامه ریزی، 
اولویت بندی و معیارگذاری برای رویدادها به 

درســتی تعریف باشد، به طور حتم نمایشگاه 
می تواند نتیجه بخش باشد.

با تدوین الزامات، نمایشگاه تبدیل به 
فرصت می شود

وی مطرح می کند: اگر مســئولین این حوزه 
برای برگزاری هر نمایشگاه الزاماتی همچون 
رونمایــی از محصول و حضــور هیات های 
خارجی را در نظر   داشــته باشــند، پس از 
یک پروســه دو ساله، نمایشــگاه تبدیل به 
یک فرصت می شــود. این فرصت نیز شامل 
برنامه ریزی،  پذیری،  سرمایه  سرمایه گذاری، 
ارائه ایده، آموزش، توســعه شهری و... است 
که بــرای مخاطب ایجاد انگیــزه می کند تا 
از دورتریــن نقاط برای بازدید از نمایشــگاه 
نمایشــگاه خط  چراکه  کننــد.  برنامه ریزی 

انتهایی توسعه است.
مدیرعامل نمایشــگاه بین المللــی زنجان با 
اشاره به دو سال اخیر و شرایطی که اپیدمی 
کرونا در کشور منجر شد، می افزاید: نمایشگاه 
پس از کرونا برای مشارکت کنندگان فرصت 
فــروش بیشــتر را فراهم می کنــد. چراکه 
محصولات جدید تولید شده اما به درستی به 
مرحله عرضه نرسیده است. در نمایشگاه باید 

مرز توسعه احساس شود.
مشهد یک ظرفیت برای کشور است

وی با اشــاره به اینکــه »کرونا یک فرصت 
برابر بــرای همه ایجــاد کــرد« می گوید: 
نمایشــگاه هم بــا جریان اجتمــاع حرکت 
می کنــد و اگر جریان اجتماعی در حوزه های 
اقتصادی، تولید و تجارت تقویت شود، بدون 

شک نمایشگاه هم تقویت می شود.
قندیلی با اشــاره به مشــهد به عنوان یک 
بیان  نمایشگاه ها  برگزاری  برای  کلانشــهر 

می کند: مشهد یک ظرفیت برای کشور است 
و زیرساخت لازم را دارد و این همان چیزی 
اســت که خیلی از شهرهای دیگر ندارند. اما 
باید قبول کنیم که اصفهان و شیراز از مشهد 
جلوتر هستند، چراکه نمایشگاه های حرفه ای 
تر و تخصصی تــری برگزار می کنند و برای 

آن برنامه ریزی می کنند. 
وی ادامه می دهد: بنابراین ما برای مشــهد 
باید بــه نوعی برنامه ریزی کنیــم که بتواند 
خاســتگاهی برای خدمات بین المللی باشد و 
به واســطه یک رویداد نمایشگاهی خدمات 
تجاری تعریف شــود. این خدمات نیز زمانی 
شکل می گیرد که خلاقیت وجود داشته باشد، 
تا بتوانــد انگیزه برای حضور در نمایشــگاه 

ایجاد کند و توسعه را به همراه داشته باشد.
صنعت نمایشگاهی باید با اهداف دوربرد 

همراه باشد
مدیرعامل نمایشگاه بین المللی زنجان با طرح 
این ســوال که »چرا نمایشگاه خودرو تهران 
سال ها در تهران برگزار نشد و به مشهد داده 
شد؟« پاسخ می دهد: چون مشهد زیرساخت 
و توانایی لازم را داشت. اما نباید به این فکر 
کنیم که چون نزدیک مرز افغانستان هستیم 
فقط هیات افغان در نمایشــگاه حاضر باشند، 
بلکه باید به فکر باشــیم از ترکیه و چین و... 
هم هیات دعوت و از ظرفیت آنها هم استفاده 

کنیم.
وی در پایان بنــدی صحبت های خود مطرح 
می کنــد: زمانی موفقیت شــک می گیرد که 
زمان حضور و ماندگاری افراد در یک شهر به 
واسطه برنامه ها، جذابیت های نمایشگاهی و 
انگیزه بالا برود. در واقع صنعت نمایشگاهی 

باید با اهداف دوربرد همراه باشد.

کشفبیشاز۲۷۸میلیاردریالکالایاحتکاری مجوزنخستینصرافیبخشخصوصیخراسانشمالی

انهدامیکشبکهقاچاقسازمانیافتهلوازمخانگی

رئیس پلیس امنیت اقتصادی ناجا از کشف بیش از ۲۷8 
میلیارد ریال انواع کالای احتکاری طی دو هفته گذشته 

در کشور خبر داد.
به گــزارش روزنامه »صبح امروز« و بــه نقل از پایگاه 
خبــری پلیس، ســردار محمدرضا مقیمی در تشــریح 
جزییات این خبر اظهار داشت: در راستای اجرای منویات 
حضرت آیت الله العظمی امام خامنه ای )مدظله العالی( 
مقام معظم رهبری مبنی بر پشتیبانی و حمایت از تولید 
داخلی و حقوق مصرف کنندگان، کارآگاهان این پلیس 
با پیش بینی و پیشگیری، مقابله با احتکار انواع کالاهای 
اساسی را طی دو هفته گذشته، در دستور کار قرار دادند.
وی افزود: کارآگاهان پلیس امنیت اقتصادی با اشــراف 
اطلاعاتی، دانش پلیسی و تلاش های جهادی مضاعف 
محل دپو کالاهای احتکاری را که ســودجویان با هدف 
اخــلال در نظام عرضه و تقاضا و دســتیابی به ســود 

نامشروع بیشتر را داشتند، شناسایی کردند.
رئیس پلیس امنیت اقتصادی ناجا تصریح کرد: با انجام 
هماهنگی های لازم قضائی و تشکیل تیم های مشترک 
متشــکل از کارآگاهان پلیس امنیت اقتصادی، ماموران 
اداره تعزیرات حکومتی و کارشناســان ســازمان صمت 
از انبارهــا و محل های مورد نظر بازدید و در بازرســی 
از آنهــا تعداد قابل توجهی انــواع کالای قاچاق از قبیل 
لاستیک خودروهای سبک و سنگین، انواع لوازم خانگی 
و ابزارآلات ساختمانی به همراه روغن صنعتی را کشف 

و انبار های مذکور را پلمب کردند.

ســردار مقیمی با بیان اینکه کارشناسان ارزش کالاهای 
مکشــوفه را بیش از ۲۷8 میلیارد ریــال برآورد کردند، 
ادامه داد: متهمــان پس از تشــکیل و تکمیل پرونده، 
 برای ســیر مراحل قانونــی به مراجــع قضائی معرفی 

شدند.
 رئیس پلیس امنیت اقتصــادی ناجا گفت: هدف نهایی 
پلیــس امنیت اقتصادی از مقابله و مبارزه با انواع جرایم 
اقتصادی، کمک به اقتصــاد، آرامش و خصوصاً امنیت 
اقتصادی جامعه حمایت از تولیدات داخلی، آســایش و 
آرامش شهروندان بوده و کارآگاهان این پلیس به صورت 
مستمر با به کارگیری توان عملیاتی خود در تامین نظم 
و امنیت اقتصادی شــهروندان تلاش می کنند و در این 
راستا لازم است شهروندان نیز همچنان همکاری خود با 
پلیس را حفظ کرده و هرگونه موارد مشکوک را از طریق 

فوریت های پلیسی 110 اطلاع دهند.

اســتاندار خراسان شــمالی از صدور مجوز نخستین صرافی 
خصوصی استان توسط بانک مرکزی خبر داد.

به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از ایســنا، محمد 
علی شــجاعی اظهار کرد: وقتی صحبت از توسعه اقتصادی 
و جذب ســرمایه گذاری خارجی می کنیم وجود بخشــی از 

زیرساخت های طبیعی، لازم و ضروری است.
وی افزود: در بدو ورود خود به خراسان شمالی و در جلسات 
متوجه شــدم که خراسان شمالی فاقد هرگونه صرافی بخش 
خصوصی اســت که جذب ســرمایه گذار خارجی و توسعه 

اقتصادی در استان را با چالش بیشتری مواجه می کند.
وی اعلام کرد: این مشــکل آن گونه نبود که به عنوان یک 
نداشته با آن برخورد شــود بلکه مشکلی بود که در خراسان 
شــمالی به یکباره هنگام ورود سرمایه گذاران و اقدامات این 

چنینی نمایان می شد.
شــجاعی تاکید کرد: به همین سبب برای اخذ مجوز احداث 
صرافی در خراســان شــمالی ورود کردیم که مســیر بسیار 
سختی را به خاطر ســختگیری های بانک مرکزی پیش رو 

داشت.
وی به یکی از چالش های این مسیر اشاره کرد و گفت: بانک 
مرکــزی اعلام کرد که چهار هزار نفــر در نوبت اخذ مجوز 
صرافی در کشور هستند و خراســان شمالی نیز باید همانند 

آن ها در نوبت بماند.
نماینده عالی دولت در خراســان شــمالی تاکید کرد: این در 
حالی بود که ســایر استان ها از وجود صرافی بهره مند بودند 
اما استان خراســان شمالی به عنوان اســتانی مرزی، حتی 

یک صرافــی بخش خصوصی نیز نداشــت؛ به همین دلیل 
پیگیری های خود برای اخذ مجــوز این موضوع در خارج از 

نوبت را انجام دادیم که سرانجام به ثمر نشست.
وی با اعلام اینکه مجوز نخســتین صرافی بخش خصوصی 
در خراســان شمالی چهارم آبان ماه امســال از سوی بانک 
مرکزی صادر شــد، افــزود: این موضوع خبر بســیار خوبی 
برای فعالان حوزه تجارت، تولید و گره گشــایی از نیازمندی 
تجار اســت که از خروج تجار و سرمایه گذاران از استان نیز 

جلوگیری می کند.
استاندار خراسان خراسان شمالی با بیان اینکه تبادلات ارزی 
تاکنــون در بانک ملی اســتان انجام می شــد، گفت: مزیت 
صرافی بخش خصوصی این اســت کــه محدودیتی همانند 
بانک ها در میزان ارز اختصاصی به متقاضی ندارد و تبادلات 
ارزی و ارتباط با ســایر صرافی ها را در سایر کشورها تسهیل 
می کند؛ همچنین سبب چرخش مالی ارزی بخش خصوصی 

در استان می شود.

روابــط عمومی کل ســپاه پاســداران انقلاب 
اســلامی در اطلاعیه ای از شناســایی یکی از 
سرشبکه های بزرگ قاچاق سازمان یافته لوازم 

خانگی و ضربه به این شبکه خبر داد.
به گزارش روزنامــه »صبح امروز« و به نقل از 
ســپاه نیوز، روابط عمومی کل سپاه پاسداران 
انقلاب اســلامی در اطلاعیه ای اعلام کرد: » 
پاسداران گمنام امام زمان در سازمان اطلاعات 
سپاه پس از ماه ها رصد اطلاعاتی، با هماهنگی 
دســتگاه قضایی موفق به شناســایی یکی از 
سرشبکه های بزرگ قاچاق سازمان یافته لوازم 

خانگی و ضربه به این شبکه شدند.

شــبکه مذکور در مدت دو ســال فعالیت خود 
اقــدام به قاچاق حدود 30 هزار دســتگاه انواع 
لوازم خانگی غالباً با نشــان های تجاری کشور 

کره جنوبی به کشور کرده  است.
در این عملیات اطلاعاتی، اعضاء اصلی شــبکه 
دســتگیر و حدود ۴  هزار دســتگاه انواع لوازم 
لباسشویی،  ماشــین  خانگی شــامل یخچال، 
ماشــین ظرفشــویی و کولرگازی و تلویزیون 

کشف و ضبط شد.
این شبکه با سوءاســتفاده از رویه های قانونی 
کولبــری و ته لنجی که به منظــور حمایت از 
معیشت مرزنشــینان وضع شده است؛ اقدام به 

قاچــاق کلان این کالاهــا از مرزهای غربی و 
بنادر جنوبی کشور و انتقال آن به انبارهای خود 
و یا فروش به مشــتریان خود در سراسر کشور 
می کــرد؛ در حالی که بنابر قانون ســاماندهی 
مبــادلات مــرزی، ورود تجمیعــی و تجاری 
کالاهای مشــمول این قانون به داخل کشــور 

ممنوع است.
ســپاه،  کل  عمومــی  روابــط  اطلاعیــه  در 
جاسازکردن لوازم خانگی در کامیون های حمل 
گنــدم و ذرت از بندر امام خمینی )ره( و انتقال 
آن با اســتفاده از خودروهای سبک و شوتی ها 
به انبارهای غیرمجاز  از شگردهای این شبکه 

برای قاچاق عنوان و تصریح شده است: شبکه 
مذکــور جهت تامین منابع ارزی کالای قاچاق، 
اقدام به واریز مبالغ ریالی به حســاب  شــرکت 

های بزرگ صادرکننده داخلی می نمود. در این 
فرایند ارز حاصل از صادرات که باید وارد سامانه 

نیما گردد، صرف تامین کالای قاچاق می شد.
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حال وخیم دو مصدوم حوادث اخیر اصفهان
ســخنگوی دانشــگاه علوم پزشــکی اصفهان گفت: حال ۲ نفر از مصدومان اعتراضات دیروز 

اصفهان مناسب نیست اما تاکنون فوتی گزارش نشده است.
مهر نوشت: نورالدین سلطانیان با اشــاره به این موضوع تشریح کرد: بسیاری از این مصدومان 
در هنگام مراجعه، ســرپایی درمان و مرخص شدند. ســایر مصدومانی که هم اکنون در مراکز 
درمانی بستری هســتند به غیر از ۲ نفر که نسبت به بقیه حال عمومی مناسبی ندارند، حالشان 

خوب است.
ســخنگوی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان با بیان اینکه »بر اساس آخرین اطلاع تاکنون فوتی 
از حوادث روز گذشــته در اصفهان نداشتیم« اضافه کرد: تلاش می کنیم آمار دقیق و به هنگام 
مصدومان را بزودی برای جلب اعتماد مردم ارائه کنیم تا موج ســواری رســانه های معاند کمتر 

اتفاق افتد.

دانش آموزان کاشانی طعمه گاز گرفتگی شدند
روز گذشــته ۲8 دانش آمــوز در یکی از مــدارس ابتدایی دخترانه بخــش »طاهرآباد« از توابع 

شهرستان کاشان دچار گازگرفتگی شدند.
مهر نوشــت: روز گذشــته حوالی ســاعت 11 و 30 وقوع حادثه گازگرفتگی در یکی از مدارس 
ابتدایی دخترانه بخش طاهرآباد از توابع شهرســتان کاشان باعث مسمومیت ۲8 دانش آموز و 10 

معلم و کادر این مدرسه شد.
حسین ریاحی، رئیس اورژانس کاشان با اشاره به اینکه به محض اطلاع از این حادثه کارشناسان 
و پرســنل اورژانس کاشان ســریعاً به محل مورد نظر اعزام شــدند، گفت: مسموم شدگان این 
حادثه در سریع ترین زمان ممکن به مراکز درمانی منتقل شدند تا مراحل درمان آن ها طی شود.

به گفته وی، برای این عملیات هفت آمبولانس و یک اتوبوس آمبولانس اعزام شدند.
در همین حال ابوالفضل شــجاعی رئیس بیمارســتان شهید بهشتی کاشان نیز با اشاره به اینکه 
۲8 دانش آموز مســموم شــده به این مرکز درمانی منتقل شــدند، تصریح کرد: ۲0 نفر از این 
دانش آموزان برای مراحل درمانی در این مجتمع درمانی بســتری و هشــت نفر نیز به صورت 

سرپایی مداوا و سپس مرخص شدند.
وی افزود: به علت مسمومیت این دانش آموزان با گاز مو نوکسبدکربن تا تکمیل مراحل درمانی 

و رسیدن شرایط جسمی مصدومان به حالت پایدار آن ها تحت مراقبت خواهند بود.

محیط زیست، تنها مسئول قانون هوای پاک نیست
پسماندســوزی یکی از معضلات اصلی اســت که موجب آلودگی هوا می شــود. به گفته معاون 
محیط زیست انسانی استان تهران متولیان و سازمان های مسئول در حوزه مدیریت پسماند باید 

بر حوزه استحفاظی خود نظارت کامل داشته باشند تا پسماندسوزی انجام نشود.
ایســنا نوشت: زهره عبادتی درباره معضل پسماندسوزی اظهار کرد: پسماندسوزی مشکلی است 
که متاسفانه در شهرستان های جنوبی، جنوب غربی و جنوب شرقی استان اتفاق می افتد و طبق 
ماده ۷ قانون مدیریت پســماند، مدیر اجرایی پســماند در شهرها برعهده شهرداری ها، در روستا 
برعهده دهیاری ها و در بخش ها برعهده بخشداری ها است و این نهادها باید بر حوزه استحفاظی 
خود نظارت کامل داشته باشند تا از هرگونه تخلیه و پسماند سوزی جلوگیری شود علاوه بر آن 

در ماده ۲0 قانون هوای پاک در این زمینه جرم انگاری شده است.
معاون محیط زیست انسانی استان تهران با تاکید بر اینکه متولیان امر نظارت کافی بر ممنوعیت 
پسماندســوزی ندارند، اظهارکرد: در این شرایط ما در حریم شهرها و محدوده بخش ها همواره 
شــاهد تخلیه پسماند هســتیم و در شــب ها و به دلایل مختلف مثل گرما و یا استفاده از سیم 
داخل کابل ها اقدام به پسماندسوزی می کنند که این امر تاثیر قابل توجهی بر آلودگی هوا دارد.

وی افزود: همکاران ما با وجود فقدان امکانات لازم در گشت ها و پایش ها پسماندسوزی را اطفا 
می کنند و در برخی موارد نیز از سازمان آتش نشانی کمک می گیرند ولی انتظارداریم که متولیان 
امر در این حوزه به طور جدی ورود و  گشــت های خود را فعال کنند و اجازه تخلیه و ســوزاندن 

پسماند در حیطه استحفاظی خود را ندهند.
معاون محیط زیست انسانی استان تهران درباره میزان پسماندسوزی نسبت به سال های گذشته 
گفت: پسماندسوزی تشدید نشده است ولی ما انتظار داریم که پسماندسوزی اصلا اتفاق نیفتد اما 
متاسفانه شاهد تداوم پسماندسوزی هستیم و از دستگاه های متولی انتظار داریم که نظارت جدی 

در این زمینه داشته باشند و اجازه سوزانده شدن پسماند در سطح استان را ندهند.
به گفته عبادتی، وقتی بحث آلودگی هوا مطرح می شود همه سازمان محیط زیست به خاطرشان 
می آید، در صورتی که طبق قانون هوای پاک دســتگاه های مختلف در این امر مسئول هستند. 
باید به این موضوع توجه کافی شــود و هر دستگاهی در چارچوب قوانین و مقررات تعیین شده 

وظایف خود را انجام دهد تا در این زمینه دچار مشکل نشویم.

تعرفه گذاری خدمات پرستاری سال آینده هم 
اجرا نمی  شود

محمد شــریفی مقدم گفت: تعرفه گذاری خدمات پرســتاری به خاطر در نظر نگرفتن بودجه و 
اعتبار در سال آینده هم اجرا نمی شود.

باشــگاه خبرنگاران نوشت: دبیر کل خانه پرســتار ایران با اشاره به ضرورت اجرای طرح تعرفه 
گذاری خدمات پرستاری اظهار کرد: تعرفه گذاری خدمات پرستاری در مجلس شورای اسلامی 
تصویب شــده و بعد از حدود 1۴ سال هنوز این طرح در کشور اجرایی نشده است. پرستاران در 
خط مقدم مقاله با بیماری کرونا در بیمارســتان ها و مراکز درمانی قرار دارند، اما متاسفانه حقوق 
آن ها در برابر کار ســخت و شــیفت های طولانی مدت شان بسیار کم است. برای اجرای طرح 
تعرفه گذاری خدمات پرســتاری در کشور بودجه ای در حدود ده هزار میلیارد تومان اعتبار لازم 
بوده و ردیف اعتبار برای انجام تعرفه گذاری خدمات پرستاری به سازمان برنامه و بودجه ارسال 

نشده است و در نتیجه این طرح مهم نیز در سال آینده اجرا نخواهد شد.

اجرای برنامه غربالگري تنبلي چشم کودکان 3 
تا 6 سال خراسان رضوي 

به گفته  معاون پیشــگیري بهزیستي خراســان رضوي، 1۹5 مرکز مثبت زندگي، کودکان کلیه 
شهرها و روستاهاي استان را در این طرح پوشش مي دهند.

بــه گزارش »صبح امروز« غلامحســین دلبري با بیان اینکه »این برنامه امســال با محوریت 
مراکز مثبت زندگي و معاینه با چارت E و دستگاه هاي پلاس اپتیکز در خراسان رضوي اجرایي 
مي شــود« اظهار کرد: غربالگري آمبلیوپي پیش از این توســط مراکز غیــر دولتي محدودي با 
قراردادهاي مشــخص در ایام خاصي از ســال صورت مي گرفت. همچنین به خاطر اینکه مردم 
بتوانند در تمام ایام ســال به پایگاه هاي نزدیک محل زندگي خود مراجعه و بینایي کودکان سه 
تا شــش ســاله  خود را مورد آزمایش ســلامت قرار دهند انجام غربالگري اولیه به مراکز مثبت 

زندگي واگذار شد.
بــه گفته وی، مراکز خدمات بهزیســتی مثبت زندگی، غربالگري اولیــه را انجام مي دهند و در 
صورت وجود مشــکل در غربال بینایي، مورد را به بینایي ســنج یا چشم پزشک ارجاع مي دهند. 
برنامه غربالگري در مراکز مثبت زندگي به صورت رایگان انجام مي شود و در مراحل تخصصي 
نیز چنانچه خانواده از بضاعت مالي برخوردار نباشد یا مددجوي بهزیستي باشد بهزیستي یارانه ي 

لازم براي اجراي رایگان آن را پرداخت مي کند.
دلبری تشریح کرد: در ۲0 سال گذشته در خراسان رضوي بیش از 5 میلیون کودک مورد معاینه 
تنبلي چشــم و اختلالات بینایي قرار گرفته و بیش از یک هزار کودک از معلولیت بینایي نجات 
یافته اند. امسال سهمیه  ۲1۲ هزار نفري براي گروه هدف در خراسان رضوي براي این برنامه در 

نظر گرفته شده که امیدواریم در چهار ماه باقیمانده از سال، به این عدد برسیم.

خبر

ایرانرکوردزد!
گینهوایراندرصدربیشترینآمارازدواجدخترانکمسنوسال

معاونقرنطینهسازمانحفظنباتاتاعلامکرد:

جعلیبودنگواهیبهداشتنخلهایصادرشدهبهقطر

یک حقوقدان درباره ازدواج دختران زیر ســن 
قانونی با بیان این که »بحث ازدواج به خصوص 
در مناطق دورافتاده و به دلیل نیاز مالی خانواده 
دختــر که معمولا به ایــن دلیل ازدواج صورت 
می گیــرد، قانون پذیر نیســت« گفت: در یک 
کلام، تنهــا آموزش، تربیت و رفع مشــکلات 

مالی می تواند جلوی ازدواج کودکان را بگیرد.
ایسنا نوشــت: عبدالصمد خرمشاهی در واکنش 
به خبر شکسته شدن رکورد ازدواج دختران 10 
تا 1۴ ســاله در بهار 1۴00 با توجه به آمارهای 
مشــابه فصلی طی دو ســال اخیر اظهار کرد: 
شــرایط ازدواج در قانون مدنی در طول زمان 
تغییرات زیادی را پشــت سر گذاشته به همین 
خاطر هم همیشــه عنوان شده که قوانین باید 
متناسب با اوضاع و احوال زمانه باشند. در ماده 
10۴1 قانــون مدنی عنوان شــده بود که نکاح 
قبل از بلوغ ممنوع است. بعدها در سال 13۷0 
تبصره ای قرار داده شــد کــه عقد نکاح قبل از 
بلوغ با اجازه ولی و به شــرط رعایت مصلحت 

مولی علیه صحیح است.
وی افزود: در همان سال اصلاحیه ای قرار دادند 
که نکاح دختر باکره اگر چه به سن بلوغ رسیده 
باشــد موقوف به اجازه پدر یا جد پدری اوست 
و هرگاه پدر یا جــد پدری بدون علت موجه از 
دادن اجازه مضایقه کند، اجازه او ساقط و در این 
صورت دختر می تواند با معرفی کامل مردی که 

می خواهد با او ازدواج کند و رعایت شرایط نکاح 
و مهــری که بین آن ها قرار داده شــده پس از 
اخذ اجازه از دادگاه مدنی خاص به دفتر ازدواج 

مراجعه و نسبت به ثبت ازدواج اقدام کند.
بســیاری از ازدواج های دختران زیر 13 ســال 

بدون مراجعه به دادگاه صورت می گیرد

این حقوقدان با بیــان این که »بحث ازدواج به 
خصــوص در مناطق دورافتــاده و به دلیل نیاز 
مالی خانــواده دختر که معمولا بــه این دلیل 
ازدواج صــورت می گیرد، قانون پذیر نیســت« 
تصریــح کرد: بســیاری از ازدواج های دختران 
زیر 13 ســال بدون مراجعه بــه دادگاه صورت 

می گیرد و ضمانت اجرایی هــم ندارد و عامل 
اصلی آن هل فقر فرهنگی و فقر مالی اســت. 
چطور دختری که هنوز به ســن رشــد نرسیده 
هرچنــد از لحــاظ فقهی و قانونــی بالغ تلقی 
می شود می تواند مصلحت خود را تشخیص دهد 

و برای زندگی مشترک آمادگی داشته باشد؟

رکورد ازدواج دختران زیر 1۴ سال شکسته شد
خرمشــاهی با بیان این که »اکثــر دختران زیر 
13 یا حتی زیر 15 ســال درک درستی از هدف 
ازدواج و زندگی مشــترک ندارند« تصریح کرد: 
آمارها نشــان می دهد که ما بعد از کشور گینه، 
بیشــترین آمار ازدواج دختران کم سن و سال 
را داریم. از طرفی هم آمار طلاق در کشــور ما 
بالا است و این نشان می دهد که این دو مقوله 
به هم ارتباط تنگاتنگــی دارند. ازدواجی که با 
تفکر انجام نشده طبیعتا تبعات منفی دارد و به 
سرعت موجبات طلاق و اختلاف پیش می آید.

وی با تاکید بر قانون پذیر نبودن ازدواج کودکان 
تصریح کرد: کمتر مشاهده می کنیم که دادگاه ها 
با این قضیه برخورد کرده باشــند و محاکم هم 
قصد کمک به خانواده دو طرف را دارند و تابع 
فرهنگ منطقــه موردنظر هســتند و آن چنان 
ســخت نمی گیرند. باید گفت مشکل ما در این 
حوزه قانون نیست. شــما شدیدترین قوانین را 
هم درنظر بگیرید باز هم مقتضیات دیگری در 
مناطق مختلف وجــود دارد که توجهی به این 
قضیه نمی شــود و در این جا فرهنگ و مسائل 
مالی اهمیتی دوچندان می یابد. در واقع در این 
ازدواج هــا معامله ای صــورت می گیرد و موارد 
اســتثنایی وجود دارد که دختر 13-1۴ ســاله 
عاشق پسری می شود و دوست دارد با او ازدواج 

کند که آن هم منطقی نیست.

معاون قرنطینه ســازمان حفظ نباتات ضمن 
اشــاره به جعلی بــودن گواهی بهداشــت 
نخل هایی که به کشــور قطر صادر شده بود 
در خصوص خبری که اخیرا در مورد »عودت 
3500 تن محموله سیب زمینی از ازبکستان 
به ایران به دلیل آلودگی« منتشــر شده بود 

توضیح داد.
ایرنا نوشــت: مهدی قائمیــان در خصوص 
نخل هایی که اخیــرا از قطر به ایران عودت 
داده شده است، اظهار کرد: بررسی های انجام 
شده نشــان داد که در گواهی های بهداشت 
این نخل ها دســت برده شده است؛ یعنی یا 

گواهی های بهداشــت برای آن محصولات 
نبوده یــا تغییراتی بر روی آن اعمال شــده 
اســت. در حقیقت گواهی بهداشت نخل های 
صادر شده جعلی اســت و آن چیزی نیست 
که مــا برای نخل هــا صادر کردیــم. قطعا 
پیگیری های حقوقــی در این زمینه را دنبال 

خواهیم کرد.
معاون قرنطینه و بهداشــت گیاهی سازمان 
حفــظ نباتات کشــور اضافه کــرد: گواهی 
بهداشــتی کــه همــکاران ما در ســازمان 
جهادکشاورزی بوشهر صادر کرده اند با چیزی 
که قطر برای ما ارسال کرده، متفاوت است. 

یعنی بعد از صدور گواهی بهداشــت گیاهی 
یک نفر در آن تغییراتی اعمال کرده و تحویل 

کشور قطر داده است.
بــه گفته قائمیان، این نخل ها که حدود ۴00 
اصله بوده به مرز خروجی بازگشــته است و 
فاقد اسناد و مشخصات هستند. سازمان حفظ 
نباتات در این زمینه مدعی است؛ زیرا علاوه 
بر عــودت این نخل ها از قطــر، بحث اعاده 
حیثیت کشــور ما هم مطرح اســت. گواهی 
بهداشت گیاهی یک سند دولتی است و کسی 
که در آن دست برده حتما باید مشخص شود 
و مجازات لازم هم برای آن تعیین شود.وی 

در ادامه به خبری که اخیرا در مورد  »عودت 
3500 تن محموله سیب زمینی از ازبکستان 
به ایران به دلیل آلودگی« منتشــر شده بود، 
اشــاره کرد و گفت: دو ماه پیش حفظ نباتات 
کشور ازبکستان درخواست وبیناری با رئیس 
ســازمان حفظ نباتات ایران داشــتند. در آن 
جلسه طرف ازبکســتانی ابراز نگرانی کرد و 
گفت که مقداری از سیب زمینی هایی که وارد 
ازبکستان شــده آلوده به نماتد گیاهی است. 
بعد از آن به صــورت روزانه با طرف ازبکی 

مکاتبات انجام دادیم.
معاون قرنطینه سازمان حفظ نباتات افزود: در 

حقیقت طرف ازبکی از ما درخواست کرد که 
اگر قرار است محموله ای به ازبکستان صادر 
شود باید اجازه ورود این کشور را داشته باشد. 
ضمن اینکه محموله های وارد شده  نیز باید 
عاری از خاک و نماتد باشند. با طرف ازبکی 
در این موارد به توافق رسیدیم و از این به بعد 
قرار اســت هر محموله ای که صادر می شود 
شرایط ذکر شده را داشته باشد. تاکنون هیچ 
محموله ســیب زمینی از ازبکستان به ایران 
برگشت داده نشده است. این خبر را تکذیب 
می کنیم. بر اســاس آمار گمــرک هم هیچ 

برگشت محصولی نداشته ایم. 

خطرناکترین سویه کووید۱۹کشف شد

»اومیکرون«کرونایی تازه نفس پشت مرزها
ســرویس اجتماعی /  بازهم سویه جدیدی 
از ویروس کرونا با نــام »1.1.5۲۹B. « در 
آفریقای جنوبی شناســایی شــده است به 
طوری که نگرانی های جهانی را نســبت به 

این جهش جدید بسیار افزایش داده است. 
به گزارش روزنامه »صبح امروز« درواقع این 
سویه جدید با میزان بالای جهش های خود، 
می تواند اثربخشــی واکســن های موجود را 
تهدید کند. اما چرا این سویه از کرونا، واهمه 

زیادی را به وجود آورده است؟
دانشمندان معتقدند که در گونه »اومیکرون« 
تعــداد بــالای جهش های اســپایک بالا-

50 جهش- اســت؛ بنابراین این امر نشــان 
می دهد که این ویروس توانایی مقاومت در 
برابر واکســن را داراست و در انتقال بیماری 
قوی تر عمــل می کند. همچنین متخصصان 
علوم پزشکی کشورمان نیز احتمال می دهند 
سویه تازه شناسایی شده از قدرت سرایت به 
مراتب بیشتری نسبت به گونه دلتای ویروس 
کرونا برخوردار باشد و سیستم دفاعی بدن را 
شدیدتر به چالش می کشد و تضعیف می کند.
 بــه گفته دانشــمندان این ســویه جدید را 
می توان به راحتی با تســت های پی.ســی.
آر تشــخیص داد و درمــان را برای آن آغاز 
کرد، اما نگرانی های بســیاری از گســترش 
آن در مناطق و کشــورهای مختلف جهان 

وجود دارد.

آیا باید نگران شیوع این سویه در دیگر 
کشورها از جمله ایران بود؟

براساس بررسی  های صورت گرفته و اخباری 
که در دسترس اســت این سویه تاکنون در 
بوتسوانا و هنگ کنگ مشاهده شده و موارد 
مثبتِ ابتلا گزارش شده است؛ از سویی دیگر 
در بلژیک، آلمان و اســرائیل نیز موارد ابتلا 
مشــاهده و شناسایی شده است. در این بین 
برخی از کشــورها از جمله آمریــکا، کانادا، 
بریتانیا، کشــورهای اتحادیه اروپا سفرهای 

هوایی از جنوب آفریقا را متوقف کرده اند.
موضع ایران در این شرایط به چه صورت 

است؟
حســن خوشــخو، مدیرکل دفتر نظارت بر 
فرودگاه ها، شرکت ها و موسسات هوانوردی 
ســازمان هواپیمایی با بیــان این که »پرواز 
مســتقیمی که منجر بــه ورود مســافر از 
آفریقــای جنوبی به کشــور شــود نداریم« 
توضیح داد: درباره ورود مسافران پروازهای 
غیرمســتقیم در صورت لــزوم همان تدابیر 

قبلی در نظر گرفته خواهد شد.
از ســویی دیگــر از اتباع ایرانی خواســته 
شده اســت که تا حد امکان سفر خود را به 
کشــورهای آفریقایی به تعویق بیاندازند. هر 
چند که در چند ســویه پیشین نیز تلاش بر 
این بود که ورود مســافران به کشور کنترل 
شود تا از شیوع سویه دلتا جلوگیری شود که 

این امر تحقق پیدا نکرد.
پرسش اصلی این است آیا تنها با نظارت بر 
پروزاها و منع ورود مســافران از کشورهای 

آفریقایی می توان ریســک ورود این جهش 
جدید را در کشور به صفر رساند؟

مسلما پاســخ خیر اســت. تجربه در ایران 
نشان داده که نتواستیم در چنین بزنگاه هایی 
نظارت های قــوی و اثرگذاری بــر مرزها، 
رفت وآمدها، ورود و خروج مســافران، انجام 
تســت های مؤثر و ... داشــته باشیم. علاوه 
بر وجود خطر این ســویه جدید در کشور و 
عادی انگاری عــدم رعایت پروتکل ها منجر 
می شــود -همانطور که محمدعلی محسنی 
بندپی، عضو کمیســیون بهداشــت مجلس 
نیز بیان کرده اســت- ایران با اندکی تعلل 

و ساده انگاری وارد موج ششم کرونا شود. 
وی با انتقــاد از فاجعه بار بودن عادی انگاری 
گفته:  بهداشــتی  پروتکل های  رعایت  عدم 
»به سرپرســت وزارت آمــوزش و پرورش، 
وزیر بهداشت، وزیر علوم، وزیر کشور و وزیر 
تعاون اعلام کرده ام که اگر ما نمی توانیم از 
کرونا به عنوان یک فرصت اســتفاده کنیم 
و نظام ســنتی آمــوزش، کار و فعالیت های 
اجرایــی و اجتماعی را تغییــر دهیم حداقل 
باید بــه خاطر کرونا و زیرســاخت هایی که 
از  پیشگیری  بهداشــتی  پروتکل های  برای 
آن هزینــه کرده ایم نگاه ویــژه به آموزش 
مجازی داشته باشیم و حداقل باید 50 درصد 

آموزش ها مجازی باشد«.
نظارت هــا،  شــتابزده  کاهــش  درواقــع   

رعایت  میــزان  کاهــش  و  محدودیت هــا 
پروتکل های بهداشــتی از یک سو و احتمال 
ورود ســویه جدید کرونا در کشور از جهتی 
دیگر می تواند شــرایط را به ســرعت دچار 

دگرگونی کند. 
اما خبر امیدوارکننده در این شــرایط اعلام 
از  شــرکت آسترازنکا-آکســفورد است که 
اثربخشــی واکســن آسترازنکا-آکسفورد بر 
سویه اومیکرون گفته است. درواقع آسترازنکا 
اعلام کرد واکســن کرونای مشــترک این 
شرکت با دانشگاه آکسفورد می تواند افراد را 
از بیماری شدید ناشــی از گونه جهش یافته 
ویروس کرونا کــه در آفریقای جنوبی یافت 

شده ، محافظت کند.
این شــرکت ضمن تایید مقاله فایننشــال 
تایمز، اعــلام کرده اســت: »داده های این 
آزمایش کوچک نشــان می دهد که واکسن 
این شرکت تاثیر محدودی بر بیماری خفیف 
ناشی از گونه یافت شده در آفریقای جنوبی 

دارد«.
براســاس این مطالعــه، واکســن کرونای 
آسترازنکا-آکســفورد پــس از تزریــق، به 
طــور قابل ملاحظه ای تاثیــرش علیه گونه 
جهش یافتــه  کرونا کــه در آفریقای جنوبی 
شناسایی شده، کاهش یافته است و همچنین 
علیه بیماری خفیف یا متوســط ناشی از این 

بیماری محافظت نکرده است.

تجربه در ایران نشان 

داده که نتواستیم در چنین 

بزنگاه هایی نظارت های 

قوی و اثرگذاری بر مرزها، 

رفت وآمدها، ورود و خروج 

مسافران، انجام تست های 

مؤثر و ... داشته باشیم. 

علاوه بر وجود خطر این 

سویه جدید در کشور و 

عادی انگاری عدم رعایت 

پروتکل ها منجر می شود 

ایران با اندکی تعلل و 

ساده انگاری وارد موج ششم 

کرونا شود
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ایران در اسناد میانرودانی
ایران هزاران سال تاریخ مداوم 
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دارد، تاریخی سرشار از فراز و 
نشــیب های عبرت آموز. در 
بارزترین  از  یکی  میان  این 
جلوه هــای فرهنگ و تمدن 
باستان  ایران زمین دوران  مردم 
اســت؛ دورانی شــکوهمند که 
تمدن بشری را پربارتر کرد و بر 
غنای آن افزود. »ایران در اسناد 
میانرودانی« روایت بازبینی شده 
پایان نامه دکترای نویســنده در 
دانشگاه آکســفورد است و تلاشــی برای تلفیق 
داده های باستان شناسی و تاریخی مربوط به روابط 
سیاســی ـ اقتصادی جنوب و مرکــز میانرودان با 

ایران بزرگ، شبه جزیره عمان و دره سن از میانه هزاره چهارم تا دوم پیش از میلاد شمرده 
می شود. کتاب را می توان به چهار بخش تقسیم کرد جغرافیای سیاسی ایران بزرگ، تعاملات 
سومر و جهان موســوم به ایلام آغازین در ایران، روابط سیاسی میانرودان و شرق در هزاره 
سوم پیش از میلاد و باقی کتاب به جزئیات تجارت سنگ های گرانبها و فلزات ثبت شده در 

اسناد میانرودانی می پردازد.
»ایران در اســناد میانرودانی )هزاره سوم و دوم پیش از میلاد( » کتابی است از تیموتی اف 
پاتس با ترجمه ی خشــایار بهاری که در ۲۲5 صفحه و توسط انتشارات فرزان روز با قیمت 

350.000ریال رهسپار بازار کتاب شده است.

کشف مومیایی چندصدساله
گروهی از کارشناســان در »پرو«  موفق شــدند 
مومیایی ای را کشف کنند که گمان می رود دست 

کم 800 سال قدمت داشته باشد.
بــه گزارش روزنامه »صبح امــروز« و به نقل از 
گاردین، گروهی از باستان شناسانی که در سواحل 
مرکزی کشــور »پرو« مشــغول کاوش بودند از 
کشف یک مومیایی حداقل 800 ساله خبر دادند.

گفته می شــود این مومیایی بــه تمدنی که بین 
سواحل و کوه های این کشــور آمریکای جنوبی 

شــکل گرفته است، تعلق دارد. به گفته »ون دالن لونا« یکی از باستان شناسان حاضر در این 
اکتشاف، این مومیایی که جنسیت آن مشخص نیست در »لیما« کشف شده است.

این باستان شناس بیان کرد: »نکته قابل توجه درباره این مومیایی این است که تمام بدن آن 
را با طناب بســته بودند و دســت هایش نیز بر روی صورت قرار داده شده بود که البته گمان 

می رود روشی برای تدفین در این منطقه بوده باشد.«
باستان شناسان امیدوارند بررســی تاریخ گذاری رادیوکربن بتواند اطلاعات بیشتری در مورد 

این مومیایی در اختیار بگذارد.
این مومیایی در داخل یک ســازه زیرزمینی شــبیه به مقبره واقع در شهر »لیما« کشف شده 
است. در درون این مقبره علاوه بر مومیایی، پیشکش هایی از جمله ظروف سرامیکی، بقایای 

سبزیجات و ابزارهای سنگی نیز کشف شده است.
»پــرو« که »ماچوپیچو« مقصد گردشــگری مهــم در آن قرار دارد، خانــه صدها محوطه 

باستان شناسی متعلق به تمدن های قبل و بعد از امپراتوری اینکاها است.

۲ داور ایرانی در جشنواره »سینمای کودکان« هند
۲ فیلمساز ایرانی در بخش های مختلف جشنواره 
»سینمای کودکان« در هند به عنوان داور حضور 

دارند.
بــه گزارش روزنامه »صبح امــروز« و به نقل از 
مهر، محمدحسن شاه محمدی فیلمساز در دومین 
 Kidz جشــنواره بین المللی ســینمای کودکان

CINEMA آثار راه یافته به بخش انیمیشن کوتاه این جشنواره را داوری کرد.
همچنیــن آزاده شــکوری راد نیز به عنــوان داور در بخش »بچه ها فیلم می ســازند« که 
مخصوص نوجوانان اســت، حضور داشــت. در این دوره یک هزار 51۹ فیلم از ۹3 کشور به 

دبیرخانه این جشنواره ارسال شده بود.
جشــنواره Kidz CINEMA از تاریخ ۲0 نوامبر تا 1۹ دســامبر برابر با ۲۹ آبان تا ۲8 آذرماه 
در شــهر بمبئی هند برگزار می شود. شــاه محمدی عضو انجمن فیلم کوتاه ایران و انجمن 
بین المللی فیلم کودک و نوجوان )ســیفژ( است و پیش از این داور پانزدهمین دوره جشنواره 

Short Soup سیدنی و یازدهمین دوره آکادمی ایسفا بوده است.
در این دوره از جشــنواره کودکان از سرتاســر جهان با ثبت نام در جشنواره می توانند فیلم 
های حاضر در جشــنواره را تماشــا و در کارگاه های آنلاین فیلمســازی، فیلمنامه نویسی و 

انیمیشن شرکت کنند.

مشهورترین آهنگساز تئاتر درگذشت
»اســتیون سوندهایم« آهنگســاز و ترانه سرای 
آمریکایی برنــده جایزه گرمی، اســکار، تونی و 
پولیتزر و از چهره های اسطوره ای تئاتر موزیکال 

در ۹1 سالگی درگذشت.
بــه گزارش روزنامه »صبح امــروز« و به نقل از 
نیویورک تایمز، »اســتیون ســوندهایم« که به 
عنوان یکــی از مهم ترین و شناخته شــده ترین 

چهره های تئاتر موزیکال شناخته می شود در طول دوران فعالیت هنری خود ساخت موسیقی 
و ترانه برای بســیاری از نمایش های موزیکال برادوی از جمله »ســوئینی تاد«، »آرایشگر 
شــیطانی خیابان فلیت«، »کمپانی«، »یکشنبه در پارک با جورج«، »داستان وست ساید« و 

»کولی: یک حکایت موزیکال« را بر عهده داشته است. 
این آهنگســاز و ترانه ساز متولد نیویورک در مجموع موفق به کسب 8 جایزه گرمی، ۹ جایزه 
تئاتر تونی شــامل جایزه یک عمر دستاورد در عرصه تئاتر، یک جایزه آکادمی اسکار و یک 
جایزه پولیتزر شده اســت. او تنها آهنگسازی است که توانسته هست جایزه تئاتر تونی را به 
خود اختصاص دهد. »اســتیون سوندهایم« در ســال ۲015 نیز از سوی رئیس جمهور وقت 
آمریکا برای مجموعه آثارش مدال آزادی به عنوان بالاترین نشان شهروندی را دریافت کرد.
او که متولد ۲۲ مارس 1۹30 بود، نخســتین نمایش موزیکال را در ســن ۹ سالگی در تئاتر 
برادوی تماشــا کرد و پس از تحت نظارت »اســکار هامراشــتاین« در زمینه تئاتر موزیکال 
آموزش دید و پس از گذشــت چند سال ساخت نمایشــنامه موزیکال »ایوان جلویی در فلت 
بوش« نوشــته برادران »اپستاین« را به روی صحنه ببرد اما این نمایش که قرار بود در سال 

1۹۴5 اجرا شود چندین سال بایگانی شد. 
نقطه عطف فعالیت هنری »ســونهایم« با نگارش متن نمایش موزیکال »داســتان وســت 
ســاید« شکل گرفت که نمونه ای معاصر از »رومئو و ژولیت« ویلیام شکسپیر نوشته »لئونارد 
برنســتاین« است. این نمایش موزیکال در سال 1۹5۷ در برادوی به روی صحنه رفت و در 
مجموع ۷00 بار اجرا شــد. نسخه سینمایی این نمایش موزیکال نیز در سال 1۹۶1 موفق به 

کسب 10 جایزه اسکار شد. 

کافه کتاب

خبر

پانزدهنمایشدرسیویکمینجشنوارهتئاترخراسانرضوی
دبیر سی و یکمین جشــنواره تئاتر خراسان 
رضــوی گفت: از میان 35 اثــر راه یافته به 
دبیرخانه جشــنواره نهایتا پانزده اثر بر روی 
صحنه جشــنواره تئاتر خراسان رضوی می 

رود.
به گزارش روزنامه »صبح امروز« و به نقل از 
خبرگزاری رضوی، رضا افشاری در نشست 
خبری که به منظور رونمایی از پوســتر سی 
و یکمین جشــنواره  تئاتر خراســان  رضوي 
در محــل دفتر معاونت هنری و ســینمایی 
اداره کل فرهنگ و ارشــاد اسلامی خراسان  
رضوی برگزار شد، اظهار کرد: سی و یکمین 
جشــنواره تئاتر خراســان رضوی با هدف 
کشف استعداد های نیروهای جوان به همراه 
استفاده از تجربیات پیشک.ستان با تکیه بر 
اجراهای عمومی و بــا ترویج فرهنگ غنی 
ایرانی و اســلامی، برگزار خواهد شد. حین 
جلساتی که به منظور هماهنگی امور برگزار 
شــد، دو شــیوه برگزاری متمرکز، همچون 
سال های گذاشته، و غیر متمرکز را پیشنهاد 

کردیم.
وی افزود: با توجه به شــیوع ویورس کرونا 
و به منظــور صرفه جویی در منابع شــیوه 
غیرمتمرکز را برای برگزاری انتخاب کردیم 

بدین صورت که نیازی نیســت گروه ها در 
یک جا برای اجرا متمرکز شــوند بلکه این 
داوران هستند که برای تماشا نمایش ها به 

شهرها می روند.
تئاتر خراسان رضوی تصریح  دبیر جشنواره 
کرد: از مجموع  35 اثر دبیرخانه این جشنواره 
نهایتا پانــزده نمایش را برای شــرکت در 
مرحله نهایی معرفی کــرد که از این تعداد 
هفت اثر از مشــهد و هشت اثر از شهرستان 
ها انتخاب شــدند و قابل توجه اینکه  تعداد 

آثار شهرستان بیشتر از مشهد بود.
افشار ادامه داد:  آثاری انتخابی از شهرهای 
ســبزوار، خواف، قوچان، تربــت حیدریه و 
مشهد هســتند. هئیت داوران جشنواره نیز 
شامل  علی عابدی، مهدی نصیری و افشین 
خورشید باختری اســت. همچنین تقدیر از 
پیشکوستان و درگذشــتگان این عرصه در 

برنامه های جشنواره خواهد بود.
به منظور افزایش حضور شهرســتان ها در 
این جشــنواره انســال، افتتاحیه و اختتامیه 
جشــنوار در شهرســتان های استان برگزار 
خواهد شد. از روز دوشنبه کار اجرا نمایش ها 
آغاز و ســاعت 1۷ روز شنبه در تالار اندیشه 

تربت حیدریه اختتامیه برگزار خواهد شد.

بازیگر نقش شهید ستاری در فیلم »منصور«در گفتگو با صبح امروز:

قهرمانان جنگ هنوز مخاطب دارند
در شــرایطی که گیشــه 

ی
غر

اص
م 

ری
م

س
روی

ر س
دبی

به  روزها  این  ســینما 
نسبت قبل پربار تلقی 
می شــود و فیلم هایی 
و  قهرمان  همچــون 
پرده  روی  بر   3 گشــت 
حضور دارد، فیلم سنمایی 
»منصور« با وجود رقبای 
حاضر، توانســته تا امروز 
نسبتا مخاطبان ژانر دفاع 
مقدس را جذب و فروش 
خوبی داشته باشد و پس از دو هفته اکران به 
فروش بیش از یک میلیارد تومانی دست پیدا 

کند.
به گــزارش روزنامه »صبح امــروز«، فیلم 
»منصــور« با نــام ســابق »اوج110« به 
کارگردانی ســیاوش سرمدی و تهیه کنندگی 
از تولیدات جدید ســازمان  جلیل شــعبانی 
هنری رســانه ای اوج اســت که از 1۹ آبان 
مــاه اکران خود را در ســینماهای سراســر 
کشــور آغاز کــرده و به روایــت مقطعی از 
زندگی شهید منصور ستاری، فرمانده نیروی 
 هوایــی ارتش جمهــوری اســلامی ایران 

می پردازد.
بی نقص نیست اما اتفاق خوبی است

به عقیده منتقدین ســینما شاید »منصور« را 
نتــوان فیلمی بی نقص دانســت و در بعضی 
موارد به کارگردانی آن نقد وارد باشد، چراکه 
پرداختن به شــخصیت شهید منصور ستاری 
و جایگاه او در ســال های ۶5 تا۷3 جای کار 
بیشتری دارد و وی منشأ خدمات فراوانی در 
نیروی هوایی بود، امــا فیلم به همین اندازه 
که به ما شــناختی نســبی درباره این فرد و 
اقداماتش می دهد هم اتفاق بســیاری خوبی 
اســت و شــاید بتوان این اثر را یکی از آثار 
جذاب ســینمای دفاع مقدس در ســال های 

اخیر دانست.
نکتــه دیگر دربــاره منصور کــه این روزها 
واکنش در پی داشــته، ریشه در یک نگرش 
سیاسی دارد. حذف شخصیت مرحوم هاشمی 
رفســنجانی از فیلمنامه! در این خصوص نیز 
منتقدین و کارشناسان این حوزه بر این باور 
هستند که حفظ این کاراکتر، می توانست به 
باورپذیــری و انتقال صحیــح روایت کمک 

 کند.

بازیگر نقش اولی که مشهدی است
محســن قصابیان که در فیلم منصور نقش 
شــهید ســتاری را بازی کــرده، تاکنون در 
فیلم هــا و نمایش های زیادی به ایفای نقش 
پرداخته اســت. البته او سابقه تهیه کنندگی، 
فیلم های مختلف  نویســندگی و کارگردانی 
را نیز در کارنامه  کاری خود دارد. بد نیســت 
اشــاره کنیم که وی تا زمــان دریافت دیپلم 
در مشــهد زندگی می کرده و ســپس برای 
تحصیل به تهران رفته است تا فعالیت هنری 
خود را، به طور جدی شــروع کند. به سراغ 
او رفتیــم و در خصوص چالش های نقش او 
در این فیلم، ارزیابی موفقیت فیلم، اســتقبال 
مردم از ژانر دفاع مقــدس و... به گفتگویی 
دوســتانه پرداختیم که در ادامه بخشی از آن 

را می خوانید.
 همانند او شدن، توصیف نشدنی است

محسن قصابیان صحبت های خود را با پاسخ 
به این پرســش که »چقدر در زندگی شبیه 
شهید ســتاری هستید؟« شــروع می کند و 
می گوید: شــاید من هم مانند منصور ستاری 
تــلاش می کنم تا نگاهــی منطقی به قضایا 
داشته باشم و چیزهایی را که می خواهم اتفاق 
بیفتــد، دنبال کرده و تلاش می کنم واقع نگر 
باشــم. به همین جهت امکانات و شرایط را 
می سنجم و در کنار آن تمام تلاش و توانایی 
خــود را به کار می گیرم تا اتفاق مد نظرم چه 
در حیطه خانواده و چــه در حیطه کار برایم 
بیفتد، اما به هر جهت کاری که تیمســار در 
آن مقطع انجام داده، بسیار بزرگتر از توصیف 
و همانند او شدن است، چرا که حیطه کاری 

گسترده و اثرگذاری وسیعی داشته است.
شخصیت های تاریخی فاکتورهای 

مشخصی دارند
وی با تاکید بر اینکه »هر نقشی با چالش هایی 
همراه است« ادامه می دهد: همه بازیگران در 
هر نقشی با چالش هایی همراه هستند. چراکه 
شخص در تلاش اســت تا از خود فراتر رود 
و شــخصیت دیگری را درک و پیدا کرده و 
با اســتفاده از دانش و توانایی و تجربه خود، 
به آن شخصیت عینیت ببخشد. به خصوص 
فاکتورهای  قطعا  که  تاریخی  شخصیت های 
مشــخصی دارند و فیلم هایی از آنها موجود 
است و مردم از آنها شــناخت خاصی دارند، 
بنابراین به همین نســبت سطح توقع بالاتر 

است و این موضوع کار را سخت تر می کند.
 مخاطب باید موفقیت در گیشه را اثبات 

کند
بازیگــر نقش منصور در خصوص اســتقبال 
مخاطــب از فیلم های ژانر دفاع مقدس بیان 
می کند: در مورد استقبال از این فیلم من فکر 
می کنم باید بگذاریــم مخاطب در این مورد 
صحبت کند و بگوید فیلم را دوســت دارد یا 
نه! و اصلا مخاطــب می تواند با فیلم همراه 

شود یا نه ؟
وی می افزایــد: البتــه خوشــبختانه تاکنون 
بازخوردها بسیار خوب بوده است، اما باز هم 
نمی توان با قطعیت گفت که کار به درســتی 
پیش رفته است یا خیر. چراکه تنها مخاطب 
است که باید این نکته را از طریق استقبال از 
کار و همراهی با آن به گروه سازنده گوشزد 

کند.
رقم فروش فیلم ها بیانگر موفقیت در 

گیشه است
این بازیگر مطرح می کند: معمولا سینماروها 
و به عبارتی مخاطبین ســینما، در سنین 1۷ 
تا ۲5 ســال هســتند. بنابراین قشر عظیمی 
از ایــن جامعه هــدف را مخاطبیــن جوانی 
تشــکیل می دهند که به اقتضای ســن، به 
دنبال فیلم هایی هســتند که حادثه ای بوده و 
جذابیت های دیداری بیشــتری داشته باشند. 
بنابراین شــاید تمایل چندانی به موضوعات 
دیگر نداشــته باشــند. در این خصوص نیز 
رقم فروش فیلم هــا و گونه های مختلف در 
ســال های گذشــته این را به روشنی نشان 

می دهد.
ژانر دفاع مقدس، مخاطب خاص دارد

قصابیان در پاسخ به این پرسش که )موفقیت 
فیلم در گیشــه را چگونه ارزیابی می کنید؟( 
می گوید: پیش بینی فــروش فیلم در حیطه 
تــوان و اختیار من نیســت. تهیــه کننده و 
سرمایه گذار و متولی کار و کارگردان باید در 
این مورد نظر دهند، اما به عنوان بازیگر کار، 
آنچه می بینم این است که با توجه به شرایط 
کرونا و فاصله ای که مردم به اجبار از سینما 
گرفتند و رونق گرفتن مجدد سینما، استقبال 

تا این لحظه امیدوارکننده بوده است.
وی اضافه می کنــد: منصور در حدود ده روز 
به فروش حدود یک میلیاردی رسید که البته 
قریب بــه 500 میلیون تومان از این فروش، 

از سمت عماریار در شهرهای فاقد سینما در 
دانشگاه ها، مساجد و غیره... بوده است.

ایــن بازیگر ادامــه می دهد: تــا آنجایی که 
می دانم نزدیک به 1000 درخواســت برای 
اکران هایی از این قبیل ثبت شــده است. در 
اکران عمومی هم نسبتا شرایط امیدوارکننده 
اســت و با توجه به موضــوع و ژانر فیلم که 
قاعدتا مخاطب خاص دارد و یک کار کمدی 
یا حادثه محور محســوب نمی شود، می توان 

فیلم را در گیشه موفق دانست.
تلاش می کنم متفاوت ظاهر شوم

بازیگر نقش شــهید منصور ستاری با بیان 
اینکه )همیشه تلاش می کنم در نقش ها تا 
جایی که برایم مقدور باشــد متفاوت باشم( 
ابــراز می کند: من بعــد از فیلم تونل، مدت 
طولانی در ســینما نبودم و فاصله ای میان 
ایــن کار با کارهــای قبلی ام بوده اســت. 
کارهایی همچون تله فیلم ها و ســریال ها و 
کارهای تئاتری. اما نقطه اشتراک در هر نوع 
اجرایی این است که همیشه تلاش می کنم 
نسبت به دیگر کارهایم متفاوت ظاهر شوم.

وی با اشــاره به اینکه ) هر کاری مولفه های 
خــود را دارد( می گویــد: رغبــت در ایفای 
هر نقشــی منجر به تلاش بــرای ارائه بهتر 
می شــود، چراکه بازیگر تلاش می کند تا از 
پتانسیل و ظرفیت خود به بهترین نحو ممکن 
سود ببرد تا در نهایت نتیجه بهتری بگیرد و 

بهترین بازی را ارائه دهد.
قصابیان ادامه می دهد: نقش شــهید منصور 
ســتاری هم فارغ از این ماجرا نیســت و در 
واقع با آنچــه تا به حال انجــام داده بودم، 
متفــاوت بود و من هم تلاش کردم هر آنچه 
دارم در خدمــت کار بگیرم، اما در نهایت هم 
تنها مخاطب است که نتیجه کار را مشخص 

می کند.
فیلم باید مخاطب را تکان دهد

قصابیــان می گوید: من به ژانر نگاه نمی کنم 
و هر فیلمی ممکن اســت برایم جذاب باشد؛ 
مشــروط بر اینکه مولفه های اصلی را داشته 
و باور پذیر باشد، همچنین منطق اثر رعایت 
شود و ریتم آن کشش لازم را داشته باشد. در 

این صورت با اثر همراه می شوم.
وی ادامه می دهد: بعد از این تازه به دنبال آن 
می گردیم که فیلم چه چیزی می گوید که آن 
هم بعد از دیدن فیلم اتفاق می افتد و به دنبال 

این سوال هستی که آیا این فیلم با تو کاری 
کــرد که بعد از اتمام فیلم و حتی در روزهای 
بعد و بعدتر با تو باقــی بماند. اگر بتواند این 
اتفاق را رقم بزند، فیلم خوبی اســت. فیلمی 
که دنیای تازه ای را برایت ایجاد کند و زاویه 
نگاه تازه ای به تو ببخشد. حتی می تواند فیلم 
حادثه ای باشــد، اما خارق العاده بوده و تو را 

تکان دهد.
فیلم می تواند همراه بیننده از سالن سینما 

بیرون بیاید
وی با بیان اینکه )همانطور که در موســیقی 
با حیطه وســیعی روبرو هستیم و نمی توانیم 
بگوئیم یک موسیقی فقط خاص است، فیلم 
را هــم نمی توان به یک ژانــر محدود کرد( 
توضیح می دهد: بدون شــک هر موســیقی 
رنگ و بویــی دارد و اگر بــه اوج خلاقیت 
رسیده باشــد، بارها و بارها شنیدن آن لذت 
بخش اســت و تکرار شنیدن انسان را خسته 
نمی کنــد. فیلم خوب، رمان خوب، نقاشــی 

خوب و ... نیز این کار را با شخص می کند.
وی در پایان بندی صحبت های خود با تاکید 
براینکــه )قطعا کیفیت اثر هنری اســت که 
بازخورد را رقم می زند( تصریح می کند: سینما 
جدا از سایر هنرها نیست. بنابراین ژانر بیانگر 
موفقیتش نیســت. به بیانی با روایتی جذاب 
می تواند کاری کند که آن را دو یا سه بار دید 
و همراه بیننده از ســالن سینما بیرون بیاید و 

شخص را رها نکند.
مخاطبین قهرمانان جنگ

به عقیده صاحبنظران، »منصور« توانســته با 
حرکت به ســمت باورها و ارزش ها، همراه با 
وفاداری به تاریخ، علاوه بــر روایتی درباره 
یکی از شــخصیت های مهــم تاریخ معاصر 
کشــور، در جهت ترویج مضامین ارزشــمند 
برای نســل جوان نیز اثری قابل تأمل باشد. 
بنابراین اســتقبال از این فیلم شاید می تواند 
نشــان از این نکته مهم باشــد که همچنان 
فیلم هــای دفاع مقــدس و آثــاری که به 
قهرمانــان جنگ می پردازند، مخاطب خود را 

دارد.
هرچند که برای  دســتیابی به یک موفقیت 
کامل، بدون شک کیفیت بالای اثر، انتخاب 
درســت موضــوع و روایت جــذاب لازمه و 
زیرساخت اولیه است که )منصور( تاحدودی 

به آن دست پیدا کرده است. 
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بارش های پراکنده و رگباری خراسان رضوی 
را فرا می گیرد

کارشــناس مرکز پیش بینی هواشناسی خراسان رضوی گفت: بر اساس نقشه های هواشناسی از 
امروز بعد از ظهر شــاهد فراگیری بارش های پراکنده و رگباری در مناطق اســتان تا فردا صبح 

خواهیم بود.
زهرا آهنگرزاده روز گذشته افزود: از امروز بعدازظهر سامانه ناپایدار از نواحی جنوبی و مرکزی به 
استان خراسان رضوی وارد می شود که سبب افزایش ابرناکی و بارش های پراکنده  با احتمال رگبار 

و رعد و برق در استان به ویژه در نواحی جنوبی و نقاط مرکزی استان می شود.
وی ادامه داد: دیشــب دمای هوا در استان کاهش یافته بود که روند افزایش دما تا اواسط هفته 

جاری ادامه دارد.

تعامل و رعایت اخلاق اجتماعی لازمه زندگی 
شهری است

رئیس شــورای اسلامی شــهر مشهد 
مقــدس گفت: تعامــل و رعایت اخلاق 
اجتماعی لازمه یک زندگی شهری است 
که در صورت نبود آن شهر با مشکلات 

زیادی روبه رو خواهد شد.
اخلاق  درباره مبحث  حســن موحدیان 
اجتماعــی و تعامل در زندگی شــهری 
اظهــار کرد: به دلیل زندگی آپارتمانی در 
کلانشهرها مبحث تعامل اهمیت ویژه ای 
پیدا کرده که این موضوع نیاز به همکاری 
مردم با یکدیگر داشته و از طرفی مبحث 
همــکاری نیز با اعتمادســازی پیوندی 

دوسویه دارد.
وی ادامه داد: در مبحث اعتماد ســازی نیز اگر افراد بــه موضوعات احترام، همیاری و همدلی، 

حمایت و شایستگی توجه کنند، بسیاری از مشکلات شهری کاهش خواهد یافت.
رئیس شورای اسلامی شهر مشهد مقدس بیان کرد: به عنوان مثال اگر درترافیک شهری، مردم 
با همدلی و ایثار، خود را جای دیگری بگذارند، شهر نشاط آور و آرامی خواهیم داشت؛ همچنین 

همدلی و تعامل در آپارتمان ها از تعداد مشکلات می  کاهد.
موحدیان با اشــاره به موضوع آموزش شهروندی عنوان کرد: باید همین تعامل و همدلی را یاد 
بگیریم و سعی کنیم پیش از همه، خودمان را ارتقا دهیم؛ همچنین همکاران ما در شهرداری بر 

روی آموزش شهروندی بیشتر کار کنند.
وی با اشــاره به اجرای طرح »هم سایگی ایمن« توسط سازمان فرهنگی و اجتماعی شهرداری 
مشهد، افزود: بحث ایمنی ساختمان موضوع بسیار مهمی است که باید رعایت شود و ساختمان ها 
نیز بر اســاس مقررات ساخته شوند؛ همچنین آموزش شهروندان در این رابطه نقش موثری در 

مباحث ایمنی در شهر خواهد داشت.
طرح »هم سایگی ایمن«، کارویژه ای با رویکرد همسایه مداری و توجه به مسائل ایمنی ساختمان 
های بزرگ شهر بوده که به همت سازمان فرهنگی و اجتماعی شهرداری مشهد در حال اجراست.
رئیس شــورای اسلامی شهر مشــهد مقدس اضافه کرد: مخصوصا در بخش آتش نشانی بعضا 
سازندگان فکر می کنند سخت گیری صورت می گیرد؛ اما اگر حادثه پلاسکو را کنار بگذاریم، اتفاق 

اخیر در چالوس نشان از ضعف در رعایت نکات ایمنی در ساختمان دارد.

ثبت نام 1500 شهروند مه ولاتی در نهضت 
ملی مسکن

رییس اداره راه و شهرســازی تربت حیدریه،مه ولات و زاوه گفت: تاکنون هزار و ۴۶۴ نفر از این 
شهرستان در طرح نهضت ملی مسکن ثبت نام کرده اند که پس از بررسی پرونده این افراد و در 

صورت احراز صلاحیت در نوبت دریافت مسکن قرار می گیرند.
حســین ناطق روز گذشته به ایرنا اظهار کرد: سهم این شهرستان  در طرح نهضت ملی مسکن 

۲۷۲ واحد است که قرار است طی چهار سال احداث شود.
وی افزود: هر فردی که در ســامانه saman.mrud.ir ثبت نام کرده و داری شــرایط لازم باشد 

می تواند از واحد مسکونی برخوردار شود.
رییس اداره راه و شهرسازی تربت حیدریه،مه ولات و زاوه گفت: داوطلبان تا 13 آذر ماه می توانند 

در این سامانه ثبت نام کنند.
ناطق افزود: سامانه ثمن ۲8 مهرماه و یک ماه پس از ابلاغ قانون جهش تولید مسکن راه اندازی 
شــد که بر اساس آن متقاضیان مسکن با رعایت چهار شــرط تاهل یا سرپرست خانوار بودن، 
نداشتن ملک شخصی از سال 8۴، استفاده نکردن از امکانات دولتی از ابتدای انقلاب در بخش 
زمین و مســکن و داشتن پنج سال سابقه سکونت در شهر مورد تقاضا می توانند در این سامانه 

ثبت  نام کنند.
وی ادامه داد: زمین مورد نیاز برای ساخت این واحدها تامین شده است و عملیات ساخت آنها از 

ابتدای دی ماه امسال آغاز خواهد شد.
فیض آباد، مرکز شهرستان 55 هزار نفری مه ولات در ۲0۷ کیلومتری جنوب مشهد قرار دارد.
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استادیار گروه علوم اقتصادی دانشکده علوم اقتصادی و سیاسی دانشگاه شهید بهشتی 
تاکید کرد: مدیران شهری باید بتوانند افراد ثروت مند شهر را برای سرمایه گذاری جذب 
کننــد. آنان با عقد قراردادهای معقول و حفظ احترام ســرمایه گذار به عنوان فردی که 
مولدپروژه های شهری است؛ می توانند افراد را جذب سرمایه گذاری در شهر کنند. شرایط 
سرمایه گذاری برای این افراد باید تسهیل و برخورد مناسب با سرمایه گذار داخلی انجام 
شود.به گزارش صبح امروز، احمد توکلی در خصوص جذب سرمایه گذاری سالم، اظهار 
کرد: ســرمایه گذاری سالم در شهرها و کشورها زمانی اتفاق خواهد افتاد که آینده قابل 
پیش بینی باشد. به این صورت که فرد سرمایه گذار بداند چه زمانی پروژه آغاز، سود ده  و 

چه میزان بازدهی خواهد داشت.
وی افزود: وقتی اعتمادی وجود نداشــته باشد، سرمایه گذار به سمت سرمایه گذاری نخواهد رفت. در شرایطی که در کشور ما نرخ 
ارزبه طور مداوم تغییر می کند، سرمایه گذار ترجیح می دهد سرمایه خود را به کشورهایی مانند ترکیه ببرد. حدود سه سالی است که 
در کشــورما نرخ دلار، به صورت صعودی بالا می رود. با این وضعیت هیچ سرمایه گذاری به سمت ایران و یا شهرهای آن نخواهد 

آمد. ابتدا بایدمشکلات کلان کشور رفع شود.

مدیر کل نظارت بر ساخت و ســازها و کمیسیون ماده صد شهرداری مشهد گفت: از 
ابتدای سال جاری تاکنون حدود ۲30 مورد رای قلع ماده صد توسط شهرداری یا توسط 
مالکین اجرا شده و همچنین در قالب کمیته صیانت از حریم نیز از طی سال های 13۹8 
تاکنون حدود سه هزار باغ ویلا در حریم شهر با همکاری دستگاه های اجرایی متولی 
نظارت تخریب شده اســتبه گزارش صبح امروز، مسعود ایاز با بیان این مطلب، اظهار 
کرد: در سال گذشته 558 مورد از بناهای غیر مجاز که دارای رای کمیسیون ماده صد 
مبنی بر قلع بود؛ تخریب شد.وی ادامه داد: همچنین از ابتدای سال جاری تاکنون حدود 
۲30 مورد رای قلع ماده صد توسط شهرداری یا توسط مالکین اجرا شده است. مدیر کل 
نظارت بر ساخت و سازها و کمیسیون ماده صد شهرداری مشهد با بیان اینکه طبق بند 

1۴ ماده 55 قانون شهرداری نیز در سال گذشته ۷00 مورد از بناهای بدون مجوز که فاقد استحکام بنا بود در مرحله ساخت و ساز 
تخریب شد، تصریح کرد: در راستای پیشگیری از ساخت و سازهای غیر مجاز، پرونده تخلفات مربوط به متخلفین حرفه ای ساخت 
و ساز نیز به مراجع قضایی ارسال و در این راستا تاکنون ۲3۲ مورد ابنیه غیر مجاز با دستورات قضایی در مراحل اولیه ساخت قلع 
شــده است.ایاز تاکید کرد: طی ســال های 13۹8 تاکنون حدود سه هزار باغ ویلا در حریم شهر با همکاری دستگاه های اجرایی 

متولی نظارت در قالب کمیته صیانت از حریم، تخریب شده است.

مدیران شهری ثروتمندان شهر را برای سرمایه گذاری جذب کنند تخریب سه هزار باغ ویلای غیر مجاز در حریم مشهد 

بررسی پاداش های معاونت شهرداری دوره گذشته در گفت و گوی اعضای شورای شهر مشهد با صبح امروز:

شهردار مامور بررسی پاداش 3۰۰ میلیونی شد
انتشــار تصاویری از پرداخت بیــش از 300 میلیون تومان  
پاداش توسط یکی از معاونان شهرداری مشهد به خودش و 
سایر مدیران این معاونت سوال های بسیاری را در خصوص 
صحت و ســقم این ارقام در ذهن مردم و رسانه ها به وجود 

آورده است .
شورای ششــم با رویکردی که نســبت به اهمال کاری و 
هدررفــت بیت المال رد پیش گرفته، باید ســندی را مورد 
بررسی قرار دهد که در آن ادعا می شود که یکی از معاونان 
شــهردار در دوره پنجم مدیریت شهری  به خود، معاونان و 
بیش از30 مدیر مطبوع در ذیل معاونت تحت امرش، بیش 

از 300 میلیون تومان پاداش اهدا کرده است.
به منظور بررســی دقیق این موضوع تماس های مکرری با 
اعضای شورای ششم صورت گرفت که در این بین برخی از 
اعضا نسبت به موضوع مطرح شده اعلام بی اطلاعی کردند 
البته با توجه به اهمیت موضوع اعلام کردند که سند منتشر 

شده را برای صحت سنجی مورد بررسی قرار خواهند داد.
شهردار مامور بررسی ویژه شد

دراین باره مهدی ناصحی عضو شورای اسلامی شهر مشهد 
مقدس به خبرنگار ما گفت: سند منتشر شده در رسانه ها را 
رویت کرده و در این خصوص به شهردار برای بررسی ویژه 

این موضوع ماموریت داده ایم.
وی با بیان اینکه گزارش اولیه این ســند به دست شورای 
شهر رسیده است، افزود: در حال حاضر دستور بررسی جزئی 
موضوع را به شهردار و عوامل ذی ربط در شهرداری مشهد 
داده ایــم و در انتظار دریافت گــزارش جزئی و دقیق ماجرا 

هستیم.
ناصحی با بیان اینکه تاریخ تصویر منتشــر شــده از سند 
پرداخت پاداش در یکی از معاونت های شــهرداری مشهد 
مربوط به این دوره نیست، عنوان کرد: اگر گزارش جزئی این 
موضوع نشان دهد که تخلفی در خصوص پرداخت پاداش 
به معاون و کارکنان یک معاونت در شــهرداری مشهد رخ 
داده است قطعا به صورت جدی با آن برخورد خواهیم کرد.

پرداخت هر پاداشی در شهرداری تخلف نیست!
هم چنین حسن کریمدادی عضو دیگر شورای شهر مشهد 
مقدس در این باره گفت: موضوع انتشار این سند را در حال 
حاضر می شنوم اما باید به این نکته توجه داشت که پرداخت 
هر پاداشــی در سیستم شهرداری به منزله تخلف و تخطی 

از قانون نیست.
کریمدادی ادامه داد: در پایان دوره مالی یک ساله شهرداری 
در صورتی که یک معاونت یا ســازمان بــا موارد مثبت و 
پیشرفت قابل قبولی مواجه شده باشد قانون اجازه پرداخت 
پاداش را به متولی امر میدهد اما بازهم باید این نکته مورد 
بررسی قرار بگیرد که پرداخت های صورت گرفته با استناد 

به کدام قانون بوده است.
پافشاری بر » لزوم تحقیق و تفحص از شهرداری 

مشهد«
یکی از مهم ترین دغدغه های موجود در ســالهای گذشته 
نحوه هزینه کرد منابع مالی در دست شهرداری ها بوده است 
به همین منظور روزنامه صبح امروز در شماره 10۷۴ مورخ 
۲۹ آبــان 1۴00 با تاکید بر مقوله » لزوم تحقیق و تفحص 

از شــهرداری مشــهد« تلاش خود را برای انجام فرایندی 
تاریخی در شــهرداری مشهد آغاز کرد؛ تلاشی که تاکنون 
هیچ واکنشی را از سوی مدیران شهری به خصوص اعضای 

شورای شهر در بر نداشته است.
در شــرایطی که شهرداری مشــهد بدهی های بسیاری به 
پیمانکاران در پروژه های شهری دارد و یا برخی از نیروهای 
قراردادی یا تامین نیرو در مدیریت شــهری با مشــکلات 
مالی دســت و پنجه نرم می کنند انتشــار چنین تصاویری 
می تواند تاثیر منفی بســزایی را بر روند فعالیت ها و انگیزه 
سایر بخش های شهرداری ایجاد کرده و زمینه را برای افول 
انگیزه ســازمانی در بین کارکنان شهرداری مشهد به وجود 

بیاورد.
از زمان وضع تحریم های ظالمانه علیه جمهوری اسلامی 
شــهرداری ها یکــی از مهم ترین نهادهایــی بودند که با 
محدودیت های بسیاری در خصوص استفاده از ظرفیت های 

اقتصادی مواجه شدند.
در شــرایطی که درآمدهای شهرداری در سالهای گذشته با 
فراز و نشیب های بســیاری مواجه شده انتظار می رفت تا 
مدیران شهری با دقت و وسواس بیشتری نسبت به حراست 
از بیت المال انرژی خود را به کار بگیرند اما صاحب نظران 
میدانند که انتشار چنین اســناد و درنهایت تائید آنها، جز نا 
امیــدی و عقب گرد در بین کارکنان شــهرداری و خانواده 

هایشان اتفاق دیگری را به بار نخواهد آورد.
با توجه به حساســیت موضوع در شرایط اقتصادی کنونی 
کشــور لازم اســت تا مجدد یادآور شویم که  گستردگی و 

حجم عظیم منابع مالی در دست شهرداری در کنار مزایای 
بی بدیلش، عرصه را بر نظارت دقیق و حراست همه جانبه از 
بیت المال تنگ کرده و ما امروز شاهد آن هستیم که هزینه 
کردهای مالی بسیاری در بدنه شهرداری بدون شفافیت لازم 

صورت می گیرد.
اخبار و گزارش هایی که در سالهای اخیر از شهرداری مشهد 
در رسانه های رسمی و غیر رسمی منتشر شده نشان میدهد 
که از بیت المال در سالهای گذشته به خوبی محافظت نشده 
؛ شــاهد این ماجرا را می توان بازداشت های مدیران سابق 
شهرداری پس از ترک محل خدمت و یا در حال فعالیت در 

محل کارشان عنوان کرد.
تحقیــق و تفحص یک بازجویی و عنــوان کردن اتهام به 
تمامی مدیران ودست اندکاران یک مجموعه نیست؛ بلکه 
حل کردن پازل معماهایی اســت که پرونده و سوال آن ها 
ایجاد شــده اما هیچ دســتگاه نظارتی جهت روشن شدن 
بســیاری از این پرونده ها عملکرد قابل توجهی نداشته اند 
که همین موضوع سبب ترویج این بی بند و باری در حفظ 

بیت المال شده است.
امروز آنچــه بر وعده های مدیران شــهری به خصوص 
اعضای شورای شهر مشــهد مقدس در دوره ششم جامه 
عمل می پوشاند پیگیری بســیاری از قراردادها و فعالیت 
های اقتصادی در سالهای گذشته است؛ اتفاقی که در قالب 
تحقیق و تفحص می تواند به بســیاری از سوالات موجود 
در خصوص عملکرد فرد یا افراد در بدنه شهرداری مشهد 

پاسخ دهد.

 با گذشت بیش از ۶ ماه از تجمع لوکوموتیورانان 
مشــهدی همچنان مشکلات این صنف ادامه 

دارد و لاینحل باقی مانده است.
1۲ خرداد سال جاری تعدادی از لوکوموتیورانان 
مشــهدی برای رســیدگی و به انجام رسیدن 
مشکلات خود مقابل دفتر نمایندگان مشهد در 
مجلس تجمع کرده بودند و خواستار رسیدگی 
به مشکلات خود بودند. مشکلاتی که حدود 10 
سال گریبانگیر آنان بوده است، اما دو سال است 
که به صورت جدی از ســوی لوکوموتیورانان 

پیگیری می شود و با در بسته مسئولین راه آهن کشوری همراه شده است.
به گفته لوکوموتیورانان، هیات مدیره راه آهن کشوری در پاره ای از مشکلات حق را با شاغلین این صنف داده، 
اما باز هم وعده های آنان اجرایی نشده است. عدم تغییر طبقه بندی شغل لوکوموتیوران، ارتقاء جایگاه شغلی و 
همچنین تغییر  وضع آیین نامه جدید کیلومتراژ در راه آهن برای کارکنان این ارگان به جای پرداخت فوق العاده 

روزانه، از جمله مشکلات مطرح شده از سوی این کارکنان بود.
این لوکوموتیورانان راه آهن در نامه ای به محمدحســین حســین زاده بحرینی، نماینده مجلس شورای اسلامی 
خواستار رسیدگی به مشکلات خود شده اند. متن این نامه که به امضاء تعدادی از لوکوموتیورانان نیز رسیده، به 
شرح ذیل است.»عدم ارتقاء شغل لوکوموتیورانی به کارشناسی علی رغم گذراندن آموزش های فراوان در بدو و 
حین خدمت و نیز مســئولیت لوکوموتیورانی و راهبری لوکوموتیوران و قطارها که حکایت از بی عدالتی عمیق 

شغلی و نادرست اجرا شدن طرح در طبقه بندی مشاغل در راه آهن دارد.
خارج کردن شــغل لوکوموتیورانی از گروه حاکمیتی بودن توسط مسئولین سابق راه آهن و به کارگیری نیروی 
شــرکتی در این شغل که به دنبال آن باعث عدم امنیت شغلی شده و دغدغه هایی را برای کارکنان این صنف 
ایجاد کرده است. همچنین وجود چندین نوع استخدامی در این شغل باعث ایجاد سردرگمی و تبعیض در نحوه 

پرداخت حقوق و مزایا شده است.
در سازمان راه آهن در قبال حق ماموریت یا )فوق العاده روزانه( کیلومتراژ پرداخت می شود که این کیلومتراژ بسیار 
کمتر از حق ماموریت سایر کارکنان دولت است، ضمن اینکه نرخ مبالغ آن سلیقه ای، بدون پایه و اساس و به 

دور از هر گونه ارتباط با احکام استخدامی کشور است.
ســخت و زیان آوری شغل لوکوموتیورانی علی رغم تایید و نامه نگاری سازمان راه آهن کشور در سال 13۹0 به 
سازمان امور اداری، استخدامی و تامین اجتماعی تاکنون پیگیری و اجرایی نشده است. همچنین پرداخت معوقه 

نوبت کاری لوکوموتیورانان از هیات دولت توسط مسئولین راه آهن از سال  88 تا ۹5 پیگیری نشده است.
اجبار به کار اضافه برای لوکوموتیورانان بیش از سقف تعیین شده نسبت به آیین نامه خدمات کشوری و قانون 

کارگری کشور در مورد ساعت کار کارمندان و کارگران در نظر گرفته شده است.
همچنین درخواست می شود ماده 10 قانون ایمنی راه ها اصلاح شود. مطابق این این ماده در صورت بروز سانحه 
و برخورد وســایل نقلیه ریلی با افرادی که به حریم راه آهن تجاوز می کنند، راه آهن خود را مســئول ندانسته و 

رانندگان وسیله نقلیه در مظن اتهام قرار می گیرند که مشکلاتی را برای این صنف ایجاد می کند.

معاون گردشــگری وزارت میــراث  فرهنگی، 
گردشــگری و صنایع دســتی با بیان این که 
محدودیت های ســفر طی دو ســال گذشته 
موجب تقاضای انباشته سفر شده است، گفت: 
ایــن تقاضا، تمایل به زیارت در نوروز 1۴01 را 

افزایش داده است.
علی اصغر شــالبافیان اظهار کرد: اولین جلسه 
ستاد اجرایی خدمات سفر را در خراسان رضوی 
آغاز کردیم، چرا که علاوه بر بحث معنویت به 
دلیل حضور بارگاه ملکوتی حضرت رضا)ع( و 

شوق زائران برای حضور در این جایگاه این استان الگویی برای تمام کشور خواهد بود و موارد گفته شده لزوم 
برنامه ریزی دقیق در حوزه سفر را مضاعف می کند.

وی ادامه داد: با شیوع پاندمی کرونا اگر چه ستاد خدمات سفر در کشور تعطیل نشده بود، اما به واسطه کاهش 
حجم کار، فعالیت آن نیز کمتر شده بود و اکنون در شرایطی قرار خواهیم گرفت که سفرها از زمان قبل کرونا 

بیشتر خواهد شد که این مسئله به هماهنگی بیشتری نیاز دارد.
رئیس ستاد خدمات سفر کشور خاطرنشان کرد: بخش گردشگری از منظر اقتصادی و زیرساختی از جمله نیروی 

انسانی به شدت آسیب دیده است و ارائه تمهیدات زیرساختی به تلاشی مضاعف نیاز دارد.
شالبافیان تاکید کرد: تمهیداتی که باید اندیشیده شود فقط مربوط به حوزه زائران داخلی نیست، زیرا پس از ۲0 

ماه بسته بودن مرزها، از سرگیری صدور روادید، تقاضای زیادی را ایجاد کرده است.
وی یادآور شــد: با توجه به هم زمانی مناسبت های ماه رجب، شعبان و عید نوروز تقاضای سفر زائران داخلی و 

خارجی را افزایش خواهد داد.
معاون گردشگری وزارت میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی تصریح کرد: براساس گزارش های دریافتی 
از برخی نمایندگی های ایران در کشــورهای پاکستان، هند و کشورهای حاشیه خلیج فارس اسقبال خوبی را از 

سفر به ایران در پیش داریم.
شالبافیان بر ضرورت فعالیت دائمی و در طول سال ستاد اجرایی خدمات سفر تاکید کرد و گفت: از آنجایی که 
پیش بینی  می شود ورود زائران به مشهد حداقل تا پایان شهریور ماه روند افزایشی داشته باشد باید برنامه ریزی ها 

با این نگاه انجام گیرد.
وی با بیان اینکه خراســان رضوی یک الگو برای کشــور اســت، افزود: طرح مبدا تا مبدا را به عنوان الگو به 

استان های دیگر نیز ارائه خواهیم کرد و در این بین خراسان رضوی نقش محوری خواهد داشت.
رئیس ستاد اجرایی خدمات سفر کشور با بیان  این که دستگاه های دولتی با برخی محدودیت ها مواجه اند، اظهار 
کرد: همچنین باید استفاده از ظرفیت داوطلبان و نهادهای مردمی در دستور کار قرار گیرد و با توجه به این که 
بحث خدمت به زائران در استان خراسان رضوی مطرح است، امکان بهره مندی از این ظرفیت ها بیشتر خواهد 
بود.شالبافیان تاکید کرد: استاندار خراسان رضوی با استانداری هایی که  در مسیر تشرف زائران قرار دارند، برای 
خدمات رسانی به زائران هماهنگی های لازم را انجام دهند. البته نباید از شهرستان های استان نیز غفلت شود و 

فرمانداری ها نیز باید فعال شوند و از ظرفیت آن ها استفاده شود. ده
مان
ن

زمی
بر
ی

ها
ده

وع
اه
تگ
یس
را
دد

شه
یم

هر
رش

طا
نق

رانا
یو
وت
وم
وک

ل

۱۴
۰۱
وز

ور
رن
تد

یار
هز

لب
مای

شت
زای
اف

خبرخبر



7
یکشنبه7آذر  1400/   سال سوم  /   شماره 1081

Vol.3.No.1081 / November.28.2021

www.sobhe-emrooz.ir
sobhe.emrooz.news@gmail.com

ی
زش

ور

خبر

 فدراسیون کشتی، صالحی امیری را تهدید کرد
فدراسـیون کشـتی کشـور بـه انتخابـات کمیسـیون ورزشـکاران کمیتـه ملـی المپیـک 

اعتـراض و اعـلام کـرد، IOC را در جریـان ایـن موضـوع خواهـد گذاشـت.
به گزارش خبرگزاری تسنیم، سایت فدراسیون کشتی نوشت:

»پـس از برگـزاری انتخابات کمیسـیون ورزشـکاران حسـن یزدانی دارنـده مدال های طلا 
و نقـره المپیـک و طـلا، نقـره و برنـز جهـان در کشـتی آزاد و محمدرضـا گرایـی دارنـده 
مدال هـای طـلای المپیـک و جهـان در کشـتی فرنگی بـا رأی ورزشـکاران واجد شـرایط 

بـه عنـوان عضو کمیسـیون ورزشـکاران کمیتـه ملـی المپیک انتخاب شـدند.
بـر ایـن اسـاس 15 نماینـده کمیسـیون ورزشـکاران بـا رأی ورزشـکاران واجـد شـرایط و 
از طریـق انتخابـات به عضویـت کمیسـیون درآمدنـد و 5 نفـر دیگـر بـا انتصـاب سـیدرضا 

صالحـی امیـری رئیـس کمیتـه ملـی المپیـک عضـو این کمیسـیون شـدند.
ایـن در حالـی اسـت کـه جایـگاه کشـتی ایـران در میادیـن المپیـک، جهانـی و بازی های 
آسـیایی کاملا مشـخص اسـت و افتخارات این رشـته ورزشـی در چند ماه گذشـته، بارها 
باعـث شـادی دل مـردم و پیـام تبریک مسـئولان ارشـد نظام بویـژه مقام معظـم رهبری 

گشـته است.
جامعـه کشـتی کشـور نسـبت بـه انتصابـات رئیـس کمیته ملـی المپیـک اعتراض شـدید 
خـود را اعـلام مـی دارد و بایـد بـا توجـه به جایگاه کشـتی کشـور حداقـل یـک نماینده از 

قهرمانـان کشـتی در ایـن انتصابـات قرار داده می شـد.
بـر ایـن اسـاس حسـن یزدانـی و محمدرضـا گرایـی نماینـدگان منتخب کشـتی فـردا در 
اولیـن نشسـت ایـن کمیسـیون حاضـر نخواهنـد شـد و فدراسـیون کشـتی اعتـراض خود 
را بـه ایـن انتخابـات مهندسـی شـده رسـما بـه کمیتـه بین المللـی المپیـک )IOC( اعلام 

کرد«. خواهـد 

لبنان و تاجیکها از لیگ قهرمانان کنار می روند

استقلال در پلی آف؛ سپاهان مستقیم در ای سی ال
بـا پایـان فصـل ۲0۲1 لیـگ قهرمانـان آسـیا حـالا بـازار گمانه زنـی  بـرای تعداد سـهمیه 

فصـل آینـده این مسـابقات داغ شـده اسـت.
بـه گـزارش »ورزش سـه«، قهرمانـی الهـلال آخریـن پـلان از لیـگ قهرمانـان آسـیا در 
فصـل ۲0۲1 بـود و حـالا همـه منتظرنـد تـا با پایـان لیگهـای شـرق آسـیایی و برگزاری 

پلـی آف، تکلیـف ۴0 تیـم حاضـر در این مسـابقات مشـخص شـود.
در سـالهای گذشـته ایران به صورت متناوب از سـه یا دو سـهمیه مسـتقیم اسـتفاده کرده 
و در مجمـوع همیشـه ۴ تیـم ایرانـی برای حضور در مرحله گروهی شـانس داشـته اند. این 
فصـل بـه نظـر می رسـد در حالـت عـادی قهرمانـان لیگ برتـر و جـام حذفی بـه صورت 
مسـتقیم راهـی مرحلـه گروهی شـوند و تیمهای دوم و سـوم لیگ برتر، به پلـی آف بروند.
فصل گذشـته قطر و عربسـتان با کسـب امتیاز بیشـتر موفق شـدند سـه سـهمیه مسـتقیم 
و یـک سـهمیه پلـی آف را تصاحـب کننـد و ایـران و امارات بـا ۲+۲ وارد لیـگ قهرمانان 
شـدند. ایـن در حالـی اسـت کـه عـراق بالاتـر از ازبکسـتان سـهمیه بیشـتری گرفـت و 
کشـورهایی مثـل اردن، هنـد، تاجیکسـتان و ترکمنسـتان نیـز بـرای اولیـن بـار سـهمیه 
مسـتقیم دریافـت کردنـد. سـوریه و لبنـان تنهـا تیمهـای غربـی هسـتند که فقط سـهمیه 
پلـی آف دارند.امـا ایـن فصـل شـنیده ها حاکـی از آن اسـت کـه سـهمیه کشـور لبنـان 
و تاجیکسـتان ابطـال خواهـد شـد. ارسـال دیرتـر از موعـد مـدارک ایـن دو کشـور بـه 
کنفدراسـیون فوتبـال آسـیا سـبب شـده تا نماینـدگان لبنانـی و تاجیـک در آسـتانه حذف 
قـرار بگیرنـد کـه در این صـورت احتمالا سـهمیه ایران افزایـش خواهد یافت.در سـالهای 
گذشـته و زمانـی کـه ای اف سـی اقـدام بـه کنـار گذاشـتن تیمـی می کـرد، ایـران اولین 
کشـوری بـود کـه یکـی از سـهمیه هـای پلـی آفش بـه سـهمیه مسـتقیم تبدیل می شـد 
و حـالا اگـر بـار دیگـر ایـن اتفـاق رخ دهد سـپاهان بـه جمع پرسـپولیس و فـولاد ملحق 
می شـود.البته هنـوز ای اف سـی جدول سـهمیه تیمهای حاضـر در لیـگ قهرمانان ۲0۲۲ 
را منتشـر نکـرده و بایـد دیـد در هفته هـای آینـده با بررسـی مـدارک، کـدام 5۴ تیم برای 

حضـور در فصـل جدیـد لیـگ قهرمانـان معرفـی خواهند شـد.

عضویت دو ایرانی در کمیته های فدراسیون 
جهانی شمشیربازی

دو ایرانی به عضویت کمیته قوانین و پزشکی فدراسیون جهانی شمشیربازی در آمدند.
بـه گـزارش روابط عمومی فدراسـیون شمشـیربازی، انتخابـات هیئت رئیسـه و کمیته های 
فدراسـیون جهانـی شمشـیربازی در لـوزان سـوئیس برگـزار شـد و در پایـان عباسـعلی 
فاریابـی بـه عنـوان عضـو کمیته قوانیـن و دکتر شـفاعت به عنـوان عضو کمیته پزشـکی 
انتخـاب شـدند.همچنین فضـل الله باقـرزاده، رئیـس فدراسـیون شمشـیربازی کشـورمان 
بـرای عضویـت در هیئـت رئیسـه فدراسـیون جهانـی ثبت نام کرده بـود که موفـق به اخذ 
آرای لازم نشد.پورسـلمان در کمیتـه داوران، پیکـرآرا در کمیتـه تجهیـزات و انوش جهانی 
در کمیتـه توسـعه شـانس خـود را برای کسـب جایـگاه امتحـان کردند و موفق به کسـب 

آرای لازم نشـدند

مهر تایید شیخ سلمان به تغییر قانون به ضرر فوتبال ایران

 فوتبال آسیا دگرگون می شود
سی و یکمین کنگره AFC با حضور رئیس 
شد  برگزار  ایران  فوتبال  فدراسیون  سابق 
در  گسترده  تغییرات  زمینه  در  تصمیماتی  و 
گزارش  شد.به  گرفته  کهن  قاره  فوتبال 
کنفدراسیون  کنگره  یکمین  و  سی  فارس، 
از  و  اعضایش  تمام  حضور  با  آسیا  فوتبال 
جمله مهدی تاج نایب رئیس AFC و رئیس 
آنلاین  صورت  به  ایران  فدراسیون  اسبق 

برگزار شد.
کنگره  این  در  که  پیشنهاداتی  مهمترین 
مطرح شد تغییرات گسترده در نظام برگزاری 

مسابقات و کنفدراسیون فوتبال آسیا بود و با 
موافقت حداکثری تایید شد.

در این رای گیری از ۴5 عضو، 3۹ عضو رای 
بود.  مخالف  عضو  یک  تنها  و  دادند  مثبت 
تعلیق  دلیل  به  هم  دیگر  عضو   5 همچنین 

بودن، حق رای نداشتند.
رئیس  اینفانتینو  این کنگره جانی  در حاشیه 
فیفا، گفت: در ابتدا باید از این فرصت استفاده 
کنم و به الهلال عربستان به دلیل قهرمانی 
در آسیا تبریک بگویم. همچنین باید از قطر 
جام  برای  اش  العاده  فوق  آمادگی  خاطر  به 

ادامه  کنم.وی  تشکر  و  تقدیر  جهانی ۲0۲۲ 
داد: یک سال به آغاز جام جهانی باقی مانده 
و دولت قطر به نحو احسن وظایفش را انجام 
داده و تمام ورزشگاه ها برای میزبانی از این 
رئیس  سلمان  هستند.شیخ  آماده  مسابقات 
کنفدراسیون فوتبال آسیا در این کنگره عنوان 
دلیل  بهترین  قطر   ۲0۲۲ جهانی  جام  کرد: 
برای تایید پیشرفت فوتبال در قاره آسیا است. 
ما در ۲0 سال گذشته بیشترین تماشاگران را 
داشتیم. باید از این پتانسیل هواداری به نحو 
ادامه  پیشرفت  به  من  کنیم.  استفاده  احسن 

دار فوتبال قاره کهن ایمان دارم.
اظهار   AFC نظام  در  تغییرات  درباره  وی 
داشت: درباره قوانین حضور بازیکنان خارجی 
در باشگاه های آسیایی تجدیدنظر می کنیم 
و تغییراتی را در زمینه مسابقات باشگاهی در 
سال ۲0۲3 انجام می دهیم. از هیچ تلاشی 
برای بهبود وضعیت فوتبال آسیا کوتاهی نمی 

کنیم.
اساسی  تغییرات  از  یکی  فارس،  گزارش  به 
همراه  به  خارجی  بازیکنان  حضور  فرمول 
باشگاه ها در لیگ قهرمانان آسیا است. پیش 

فرمول  با  داشت  حق  باشگاهی  هر  این  از 
آسیایی(  یک  و  خارجی  بازیکن   3(  1+3
شیخ  ولی  کند  پیدا  حضور  بازی ها  این  در 
سال  از  که  کرد  تایید   AFC رئیس  سلمان 
۲0۲3 این فرمول به 5+1 )5 خارجی و یک 
به  قانون کاملا  این  تغییر می کند.  آسیایی( 
باشگاه  چون  بود  خواهد  ایران  فوتبال  ضرر 
های کشورمان توان مالی زیادی برای جذب 
این  در عوض  ندارند.  زیاد  خارجی  بازیکنان 
حاشیه  متمول  های  باشگاه  نفع  به  قانون 

خلیج فارس خواهد بود.

5۱۱/۱اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک خلیل آباد 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهـی موضـوع مـاده 3 قانـون و مـاده 13 آئیـن نامـه قانـون تعییـن تکلیـف 
وضعیـت ثبتـی و اراضـی و سـاختمانهای  فاقـد سـند رسـمی . برابر رای شـماره 
قانـون  موضـوع  اول  هیـات   1۴00/۷/1۷ مـورخ   1۴00۶030۶3510001۲1
تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند رسـمی مسـتقر 
در واحـد ثبتـی حـوزه ثبـت ملـک  خلیـل  آبـاد تصرفـات مالکانـه بلامعـارض 
متقاضی شـرکت توزیع نیروی برق اسـتان خراسـان رضوی شـماره شناسـه ملی 
1010133553۹ در یـک بـاب سـاختمان  به مسـاحت  ۲۲/53 متر مربع قسـمتی 
از ششـدانگ  پـلاک  13۲ فرعـی از  3۹  اصلـی واقـع در خلیـل آباد ٬ روسـتای 
حسـین آبـاد- جنب غسـالخانه روسـتا  خریداری از مالک رسـمی خانـم معصومه 
عبداللهـی نسـبت بـه  یک پنجم سـهم مشـاع و عزیـز اله هادوی نسـبت به یک 
پنجم سـهم مشـاع و سـید علی اکبر حسـینی نسـبت به سـه پنجم سـهم مشـاع 
محـرز گردیـده اسـت. لذا بـه منظور اطـلاع عموم مراتـب در دو نوبت بـه فاصله 
15 روز آگهـی مـی شـود در صورتی که اشـخاص نسـبت به صدور سـند مالکیت 
متقاضـی اعتراضـی داشـته باشـند مـی تواننـد از تاریـخ انتشـار اولیـن آگهـی به 
مـدت دو مـاه اعتـراض خـود را بـه ایـن اداره تسـلیم و پـس از اخذ رسـید، ظرف 
مـدت یـک مـاه از تاریخ تسـلیم اعتراض، دادخواسـت خـود را به مراجـع قضایی 
تقدیـم نماینـد. بدیهـی اسـت در صـورت انقضـای مـدت مذکـور و عـدم وصول 
اعتـراض طبـق مقررات سـند مالکیت صـادر خواهد شـد.تاریخ انتشـار نوبت اول: 

1۴00/8/۲۲. تاریـخ انتشـار نوبـت دوم: 1۴00/۹/۷
علی خدادادی ٬رئیس ثبت اسناد و املاک خلیل آباد

5۱۱/2اداره کل ثبت اسناد و املاک استان خراسان رضوی
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک بردسکن 

هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی
آگهـی موضـوع مـاده 3 قانـون و مـاده 13 آئیـن نامـه قانـون تعییـن تکلیـف 
وضعیـت ثبتـی و اراضـی و سـاختمانهای  فاقـد سـند رسـمی . برابر رای شـماره 
1۴00۶030۶0۲10001138 هیـات اول موضـوع قانـون تعییـن تکلیـف وضعیت 
ثبتـی اراضـی و سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی مسـتقر در واحـد ثبتـی ملـک 

بردسـکن تصرفـات مالکانـه بلامعـارض متقاضـی  آقـای مهـدی زارعـی  فرزند 
یکبـاب  درششـدانگ  تهـران  از  صـادره   308۹ شناسـنامه  شـماره  بـه  محمـد 
سـاختمان بـه مسـاحت ۲۴۴/۲۲ متـر مربـع قسـمتی ازپـلاک 130۹ فرعـی از ۴ 
اصلـی واقـع درخراسـان رضـوی بخـش ۴ حـوزه ثبت ملـک بردسـکن خریداری 
از مالـک رسـمی آقـای علی مسـتوفی احـدی از ورثـه غلامرضا مسـتوفی محرز 
گردیـده اسـت. لـذا بـه منظـور اطـلاع عمـوم مراتـب در دو نوبـت بـه فاصله 15 
روز آگهـی مـی شـود در صورتـی کـه اشـخاص نسـبت به صـدور سـند مالکیت 
متقاضـی اعتراضـی داشـته باشـند مـی تواننـد از تاریـخ انتشـار اولیـن آگهـی به 
مـدت دو مـاه اعتـراض خـود را بـه ایـن اداره تسـلیم و پـس از اخذ رسـید، ظرف 
مـدت یـک مـاه از تاریخ تسـلیم اعتراض، دادخواسـت خـود را به مراجـع قضایی 
تقدیـم نماینـد. بدیهـی اسـت در صـورت انقضـای مـدت مذکـور و عـدم وصول 
اعتـراض طبـق مقررات سـند مالکیت صـادر خواهد شـد./ ن. تاریخ انتشـار نوبت 

اول: 1۴00/8/۲۲. تاریـخ انتشـار نوبـت دوم: 1۴00/۹/۷
غلامرضا گنج بخش-رئیس ثبت اسناد واملاک بردسکن

5۱۱/3هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی  
)م . الف 78۰(

آگهـی موضـوع مـاده 3 قانون و ماده 13 آئیـن نامه قانون تعییـن تکلیف وضعیت 
ثبتـی و اراضـی و سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی نظـر بـه دسـتور مـواد 1 و 
3 و قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت اراضـی و سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی 
مـورخ  رای شـماره 13۹8۶030۶00500۶۷۹۷  برابـر  و  مصـوب 13۹0/0۹/۲0 
1۴00/0۹/0۲ هیـات اول موضـوع مـاده یـک قانون مذکور مسـتقر در واحد ثبتی 
نیشـابور تصرفـات مالکانـه و بلامعارض آقای امیر قدسـی فرزند حسـین   نسـبت 
بـه ششـدانگ یکباب سـاختمان  به مسـاحت 103/30 متر مربع از پلاک شـماره 
۹8 فرعـی   از ۹8 اصلـی  واقـع در اراضـی حصـار  بخـش 1۲ حـوزه ثبـت ملک 
نیشـابور خریـداری از مالـک رسـمی خانـم فاطمه اسـفندی  محرز گردیده اسـت  
.لـذا بموجـب مـاده 3 قانـون تعییـن تکلیف وضعیت ثبتـی اراضی و سـاختمانهای 
فاقـد سـند رسـمی و مـاده 13 ائیـن نامـه مربوطـه ایـن اگهـی در دونوبـت بـه 
فاصلـه 15 روز از طریـق ایـن روزنامـه و محلـی کثیرالانتشـار در شـهرها و در 
روسـتاها از تاریـخ الصـاق در محـل تـا دو مـاه اعتـراض خـود را بـه اداره ثبـت 
محـل وقـوع ملـک تسـلیم و رسـید اخـذ نماینـد معترض بایـد ظرف مـدت یک 

مـاه از تاریـخ تسـلیم اعتـراض مبـادرت بـه تقدیم دادخواسـت بـه دادگاه عمومی 
محـل نمایـد و گواهـی تقدیـم دادخواسـت را بـه اداره ثبـت محـل تحویـل دهد 
کـه در ایـن صـورت اقدامـات ثبـت موکـول بـه ارائـه حکم قطعـی دادگاه اسـت 
و در صورتـی ک اعتـراض در مهلـت قانونـی واصـل نگـردد یـا معتـرض گواهی 
تقدیـم دادخواسـت بـه دادگاه عمومـی محل رذا ارائـه نکند اداره ثبـت مبادرت به 
صـدور سـند مالکیـت می نماید و صدور سـند مالکیـت مانع از مراجعـه متضرر به 
دادگاه نیسـت ./ ص. تاریـخ انتشـار نوبـت اول 1۴00/0۹/0۷ تاریخ انتشـار نوبت 

   1۴00/0۹/۲۲ دوم 
علی امینی-رییـس ثبـت اسـناد و امـلاک نیشـابور

5۱۱/4هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی  
)م . الف 78۱(

آگهـی موضـوع مـاده 3 قانـون و مـاده 13 آئیـن نامـه قانـون تعییـن تکلیـف 
وضعیـت ثبتـی و اراضـی و سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی نظـر بـه دسـتور 
مـواد 1 و 3 و قانـون تعییـن تکلیف وضعیت اراضی و سـاختمانهای فاقد سـند 
رسـمی مصـوب 13۹0/0۹/۲0 و برابر رای شـماره 1۴00۶030۶00500۶808 
مـورخ 1۴00/0۹/0۲ هیـات اول موضـوع مـاده یـک قانـون مذکـور مسـتقر 
در واحـد ثبتـی نیشـابور تصرفـات مالکانـه و بلامعـارض آقـای علـی ناصری   
فرزنـد علـی اکبـر   نسـبت بـه ششـدانگ یکبـاب مغـازه  بـه مسـاحت 1۲/8 
متـر مربـع از پلاک شـماره 110 فرعـی از ۲3۴ اصلی  واقـع در اراضی حدیره 
بخـش ۲ حـوزه ثبـت ملـک نیشـابور خریـداری از مالـک رسـمی آقـای احمد 
تلافیـان فرزنـد رمضانعلـی محـرز گردیـده اسـت ..لـذا بموجب مـاده 3 قانون 
تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی اراضـی و سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی و 
مـاده 13 ائیـن نامـه مربوطـه ایـن اگهـی در دونوبـت بـه فاصلـه 15 روز از 
طریـق ایـن روزنامـه و محلی کثیرالانتشـار در شـهرها و در روسـتاها از تاریخ 
الصـاق در محـل تـا دو مـاه اعتـراض خـود را بـه اداره ثبت محـل وقوع ملک 
تسـلیم و رسـید اخـذ نماینـد معتـرض بایـد ظـرف مـدت یـک مـاه از تاریـخ 
تسـلیم اعتـراض مبادرت بـه تقدیم دادخواسـت به دادگاه عمومـی محل نماید 
و گواهـی تقدیـم دادخواسـت را بـه اداره ثبـت محـل تحویـل دهـد کـه در 
ایـن صـورت اقدامـات ثبـت موکول بـه ارائه حکـم قطعـی دادگاه اسـت و در 
صورتـی ک اعتـراض در مهلـت قانونـی واصـل نگـردد یـا معتـرض گواهـی 

تقدیـم دادخواسـت بـه دادگاه عمومـی محـل رذا ارائه نکنـد اداره ثبت مبادرت 
بـه صـدور سـند مالکیـت مـی نمایـد و صـدور سـند مالکیـت مانـع از مراجعه 
متضرر به دادگاه نیسـت . تاریخ انتشـار نوبت اول 1۴00/0۹/0۷ تاریخ انتشـار 

نوبـت دوم 1۴00/0۹/۲۲   
علی امینی-رییـس ثبـت اسـناد و امـلاک نیشـابور

5۱۱/5هیات موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی  
)م . الف 782(

آگهـی موضـوع مـاده 3 قانون و ماده 13 آئیـن نامه قانون تعییـن تکلیف وضعیت 
ثبتـی و اراضـی و سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی نظـر بـه دسـتور مـواد 1 و 
3 و قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت اراضـی و سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی 
مـورخ  رای شـماره 1۴00۶030۶00500۶۷۹۶  برابـر  و  مصـوب 13۹0/0۹/۲0 
1۴00/0۹/0۲ هیـات اول موضـوع مـاده یـک قانـون مذکـور مسـتقر در واحـد 
ثبتـی نیشـابور تصرفـات مالکانـه و بلامعـارض خانـم زهـره چکنـه ئـی فرزنـد 
قـدرت نسـبت بـه ششـدانگ یکبـاب سـاختمان  بـه مسـاحت 150 متـر مربع از 
پـلاک شـماره 1313 اصلـی واقـع در اراضـی  شـهر بخش یک حـوزه ثبت ملک 
نیشـابور خریـداری از مالـک رسـمی آقـای مقصـود بصیـرت فرزند قـدرت محرز 
گردیـده اسـت.لذا بموجـب مـاده 3 قانـون تعییـن تکلیـف وضعیـت ثبتـی اراضی 
و سـاختمانهای فاقـد سـند رسـمی و مـاده 13 ائیـن نامـه مربوطـه ایـن اگهـی 
در دونوبـت بـه فاصلـه 15 روز از طریـق ایـن روزنامـه و محلـی کثیرالانتشـار در 
شـهرها و در روسـتاها از تاریـخ الصـاق در محـل تـا دو مـاه اعتـراض خـود را به 
اداره ثبـت محـل وقـوع ملـک تسـلیم و رسـید اخـذ نماینـد معتـرض بایـد ظرف 
مـدت یـک مـاه از تاریخ تسـلیم اعتراض مبادرت بـه تقدیم دادخواسـت به دادگاه 
عمومـی محـل نمایـد و گواهی تقدیم دادخواسـت را بـه اداره ثبـت محل تحویل 
دهـد کـه در ایـن صورت اقدامـات ثبت موکول بـه ارائه حکم قطعی دادگاه اسـت 
و در صورتـی ک اعتـراض در مهلـت قانونـی واصـل نگـردد یـا معتـرض گواهی 
تقدیـم دادخواسـت بـه دادگاه عمومـی محل رذا ارائـه نکند اداره ثبـت مبادرت به 
صـدور سـند مالکیـت مـی نمایـد و صـدور سـند مالکیت مانـع از مراجعـه متضرر 
بـه دادگاه نیسـت . تاریـخ انتشـار نوبـت اول 1۴00/0۹/0۷ تاریـخ انتشـار نوبـت 

   1۴00/0۹/۲۲ دوم 
علی امینی-رییـس ثبـت اسـناد و امـلاک نیشـابور

عزیزیخادمعنوانکرد:

ششماهپیشفوتبالرابهیادبیاورید
رییس فدراســیون فوتبال بــا بیان این که 
برخی آدم ها فراموشکار هستند گفت: شش 
ماه پیش فوتبال ایران را به یاد بیاورید که با 

تساوی برابر بحرین چه اتفاقی رخ می داد.
به گزارش خبرگزاری مهر به نقل از ســایت 
الدین  رسمی فدراســیون فوتبال، شــهاب 
عزیزی خادم گفت: فدراســیون نوپا اســت 
و در حوزه های مختلف فعال اســت؛ چه در 
فوتبال بانوان که امروز باعث سربلندی است 
و هــر بار هم بنده به عنــوان عضو کوچکی 
از جامعه فوتبال بخواهم صحبت کنم آنقدر 
ســربلندی بانوان برای مــن تازگی دارد و 
ارزشمند است که هر جایی با افتخار صحبت 
می کنم. همینطور در حــوزه تیم های پایه، 
پیروزی های ارزشــمند بچه های زیر پانزده 
سال در مسابقات کافا باعث افتخار است یا 
تیم ملی امید که کاری بود که باید شــروع 
می شــد و از تجارب تلخی که از قبل وجود 
داشــت باید اســتفاده کرده و برنامه ریزی 

می کردیم.
موفقیت های  در خصوص  فدراسیون  رییس 

فوتبــال ایران گفــت: در حــوزه تیم ملی 
بزرگســالان آن چیز که مشــخص اســت 
رضایتمندی افکار عمومی است و امروز هر 
ایرانی به پیروزی تیم ملی افتخار می کند و 

همه خوشحالند و لذت می برند.
عزیــزی خادم ادامه داد: در شــش یا هفت 
ماهی که در فدراســیون مستقر بودم شرایط 
ســخت بوده ولــی نمی خواهم به گذشــته 
برگردم. از تمام عزیزانی که در ادوار گذشته 
زحمت کشیدند تشکر می کنم. به هر صورت 
هر کســی یک دیدگاه و روشــی برایش در 
فدراســیون حاکم اســت اما ســعی کردیم 
نگاهی همراه با توســعه بــرای فوتبال ملی 
که همه ی ابعاد را در بربگیرد داشــته باشیم. 
البته فوتبال ملی خارج از نقص نیست اما آن 
چیزی که یاد گرفتیم راه تعامل و همکاری 
و کنار هم بودن است و در نهایت کار برای 

ایران عزیز افتخار است.
وی افزود: امــروز هم به لطف الهی قدم در 
مسیری گذاشتیم که سریع ترین صعود را به 
جام جهانی داشته باشیم اما آنقدر فشردگی 

بازی ها چه بانوان و چه تیم ملی فوتســال و 
بحث اســتعداد یابی و تیم ملی بزرگسالان 
بالاست که جا دارد از همکاران در فدراسیون 

تشکر کنم که شبانه روزی کار کردند.
او اضافه کرد: باید همه به این فضای جدید 
کمــک کنیم و باعث رونــق فوتبال ملی و 
اعتماد افکار عمومی باشیم. استعدادیابی کار 
بسیار مهمی است که برای اولین بار به این 
وســعت انجام شده در راســتای عدالتی که 
توزیع فوتبــال دارد، امروز با توجه به انفجار 
اطلاعاتی که وجود دارد فوتبال به مســیری 
رفته که کســی از این گستره فوتبال نادیده 
گرفته نشود. در حوزه زیر 15 ساله ها حدود 
1۲ هزار نفر دیده شــدند در زیر 1۹ ساله ها 
هم در آینده ای نزدیک کار اســتارت خواهد 
خورد. در حوزه بانوان و فوتســال هم برای 
اولین بار است که این کار استعدادیابی شروع 

می شود.
عزیزی خادم در مورد شــرایط ســخت به 
واسطه تحریم ها گفت: من به عنوان مسئول 
فوتبال ملی هیچ غــروری ندارم و به خاطر 

تحریم هایی که حاکم است سعی کردم اگر 
نیــاز بوده زنگ بزنم و حتی خواهش کنم تا 
استعدادی به دلیل مسائل مالی و معیشتی از 
دیده شدن جا نماند. با وجود اینکه تیم ملی 
فوتبال بزرگسالان را به عنوان پیشتاز فوتبال 
ملــی در نظر داریم اما فوتســال و بانوان را 
نیز نادیده نگرفتیم. همچنین اســتعدادیابی 
را که بحث مهمی اســت نادیده نگرفتیم و 
حتی برای رفتن به این مسیر خواهش، تمنا 

و التماس کردیم.
رییس فدراســیون در خصوص تغییر شرایط 
تیم ملی ایران بیان کــرد: اگر فکر کنیم به 

شش ماه گذشته که فوتبال وضعیتش چطور 
بود و الان چطور اســت همه چیز مشخص 
اســت و الان تیــم ملی برای ســریع ترین 
صعودش آماده می شود. آدم ها زود فراموش 
می کنند اما فوتبال ایــران چند ماه پیش با 
یک مســاوی در بحریــن از حضور در جام 
جهانی کنار می رفت ولی امروز فوتبال ایران 
سرافراز و سربلند است. ما شکرگزار خداوند 
هســتیم و امیدواریم گذشته چراغ راه آینده 
باشد. مطمئنیم در این مســیر صادقانه ای 
که همه کنار هم هستیم روزهای بهتری در 

انتظار ایران است.
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صاحب امتیاز و مدیر مسئول :

حسین رفیعی

ادعای رسانه صهیونیستی: ایران یک ماه با ساخت سلاح 
هسته ای فاصله دارد

کانال 1۲ تلویزیون رژیم صهیونیســتی با اســتناد بــه آنچه گزارش 
اطلاعاتی دولت انگلیس خوانده شــده، مدعی اســت، ایران یک ماه با 
ساخت سلاح هســته ای فاصله دارد.رژیم صهیونیستی که تنها دارنده 
ســلاح هسته ای در منطقه غرب آسیا محســوب می شود در سال های 
گذشته بارها زمان بندی های مختلف و متناقضی درباره دستیابی ایران به 
»بمب هسته ای« مطرح کرده است.کانال 1۲ رژیم صهیونیستی مدعی 
شــده اطلاعات مندرج در گزارش اطلاعاتی دولت انگلیس قبلا تنها به 
مقام های اطلاعاتی کشــورهای غربی ارائه شده؛ اما اکنون به صورت 
علنی منتشر شده اســت.این ادعا در حالی مطرح شده که نفتالی بنت، 
نخست وزیر رژیم صهیونیستی چند روز پیش مدعی شده بود، ایران پنج 
ســال با ساخت سلاح هسته ای فاصله دارد.رسانه صهیونیستی گزارش 
داده که »بنی گانتز«، وزیر جنگ رژیم صهیونیستی »در آینده نزدیک« 

برای رایزنی درباره ایران به واشنگتن سفر خواهد کرد.

صوفی: مرعشی در مقایسه با کرباسچی به اصلاح طلبان 
نزدیک تر است

فعال اصلاح طلب با اشــاره به تغییر و تحولات اخیر در حزب کارگزاران 
سازندگی اظهار کرد، آقای مرعشــی در مقایسه با آقای کرباسچی، به 
اصلاح طلبان نزدیک تر است.علی صوفی، فعال اصلاح طلب اظهار کرد: 
بالاخره در داخل هر حزبی مســائلی وجود دارد به خصوص این مسائل 
در کنگره های حزبی بیشــتر خود را نشان می دهد. آقای کرباسچی بعد 
از مدت ها که دبیرکل بودند، کنار رفتند که این نشــان می داد در حزب 
کارگــزاران نظرات دیگری هم وجــود دارد. ما البته بعضا اظهار نظرات 
متفاوتی میان آقایان مرعشــی و کرباســچی می دیدیم. در هر صورت 
اعضای کارگزاران تصمیم گرفتند که در داخل حزب تحول ایجاد شود.
صوفی با اشــاره به جایگاه مرعشی در جبهه اصلاحات گفت: در جبهه 
اصلاحات آقای مرعشی به عنوان نایب رییس اول حضور دارند و در غیاب 
آقای نبوی، جلسات را اداره می کنند. وی با بیان اینکه در انتخابات اخیر 
میان مواضع کرباسچی و مرعشی تفاوت چندانی وجود نداشت، تصریح 
کرد: آقای مرعشــی بجد در جبهه اصلاحات به دنبال این بودند که نظر 
جبهه را برای حمایت از آقای همتی جلب کنند که جبهه درنهایت رأی 
نداد. وی افزود: جبهه اصلاحات علی رغم تلاش مرعشی موضع مخالف 
گرفت. کاملا طبیعی بود که کارگزاران پشــت سر همتی باشد و آقای 
کرباســچی هم حمایت کند. این حزب با توجه به نفوذی که روی آقای 
کروبی داشت، توانست ایشان را هم با خود همراه کند؛ بنابراین درمورد 

حضور در انتخابات، تفاوتی بین آقای مرعشی و کرباسچی وجود ندارد.

واکنش رسایی به محکومیتش در پرونده اتهام زنی به ناطق 
نوری

نماینده اسبق مجلس به محکومیتش در دادگاه واکنش نشان داد.  چند 
روز قبل علی اصغر نیک نهاد وکیل ناطق نوری با اعلام این خبر اظهار 

کرد: حمید رسایی به »نشر اکاذیب به قصد تشویش اذهان عمومی » در 
دادگاه بدوی محکوم شد که در دادگاه تجدیدنظر دادسرای ویژه روحانیت 

نیز عینا تایید شد.
موضوعی که ســعید جلیلی و بهزاد نبوی درباره آن اتفاق نظر دارند ! / 
واکنش رســایی به محکومیتش در پرونده اتهام زنی به ناطق نوری / 
واکنش عارف به حوادث اخیر اصفهان / ایران یک ماه با ساخت سلاح 

هسته ای فاصله دارد!

حکایتی از نقطه مشترک نبوی اصلاح طلب و جلیلی اصولگرا
به نظر می رسد نبوی اصلاح طلب و جلیلی اصولگرا بالاخره در یک حوزه 
و آن  هم اقتصاد به هم رسیده اند.در قسمتی از یادداشت روزنامه شرق آمده 
است:جلیلی در جلسه با نمایندگان مجلس یادآوری کرده راهکارهایی را 
به مجلس دهم و یازدهم داده و تلویحا از »طرح ســبد مطلوب غذایی 
ایرانیان« به عنوان راهکاری عملیاتی نشده رونمایی کرده است. او گفته 
در زمینه توزیع کالاهای هدف، روش توزیع مویرگی کالاهای اساسی در 
همه واحدهای تجاری )مانند سوپرمارکت ها، قصابی ها و...( با استفاده از 
ظرفیت تلفن های همراه و کارت بانکی متصل به یارانه، روشی ساده شده 
و با کمترین انحراف برای رســاندن منفعت مدنظر دولت به شهروندان 
اســت.آنچه جلیلی از آن با عنوان »طرح سبد مطلوب غذایی ایرانیان« 
نام می برد، تنها توصیه  اوســت که به تازگی بهزاد نبوی هم آن را مطرح 
کرده اســت. نبوی گفته به روحانی هم توصیه کرده بوده که در شرایط 
فعلی توزیع عادلانه کالاها یا به نوعی بازگشت همان کوپنیسم به شیوه 
مدرن تر تنها راه حل است و حالا هم تنها راهکاری که به ذهنش می رسد 
تا نیازهای حداقلی همه مردم به شکلی عادلانه تأمین شود، همین است. 
نبوی در مصاحبه اخیرش که در »شــرق« منتشر شد، گفته است: »در 
مراسم افطار دو ســال قبل، روحانی از من پرسید: به نظر تو ما چه کار 
کنیم؟ گفتم: هیچ راهی نداریم جز رســاندن حداقل نیازهای توده مردم 
با قیمت پایین و ثابت به دستشان. گفت: منظورت همان سهمیه بندی 
و کوپن است؟ گفتم: همان هم باشد من اشکالی نمی بینم و افتخار هم 
می کنم، ولی امروز با داشتن کارت ملی هوشمند نیاز به آن کارها نیست 
و شما می توانید خیلی ساده تر حداقل نیازها را برای مردم تأمین کنید.به 
نظر می رسد نبوی اصلاح طلب و جلیلی اصولگرا بالاخره در یک حوزه و 

آن  هم اقتصاد به هم رسیده اند

واکنش عارف به حوادث اخیر اصفهان
معــاون اول دولت اصلاحــات به حوادث اصفهان واکنش نشــان داد.
محمدرضــا عارف، رئیس بنیاد امید ایرانیان و عضو مجمع تشــخیص 
مصلحت نظام، در پســتی اینستاگرامی نوشــت: »آنچه در ایران امروز 
می گذرد، ناشی از نامدیریتی ها و انحراف از منطق مصالح ملی در سالیان 
اخیر است. اگر منافع و مصالح ملی در سالیان اخیر کانون سیاست ورزی 
حاکمیت قــرار می گرفت و منتخبان واقعی ملت، بــر مصدر امور قرار 
می گرفتند، در برابر نهادهای منتخب ملت سنگ اندازی نمیشد، نخبگان 
ایرانی در بخش های مختلف اجازه می یافتند به ســاختار حاکمیت ورود 

کرده و تصمیم و تدبیر در ســطوح مختلف با محوریت دانش و تجارب 
بشری و بر اساس اراده ی عمومی ایرانیان می بود، با انباشت بحران های 
مختلف، بسان آنچه در اصفهان، خوزستان، چهارمحال و بختیاری با آن 
می گذرد، مواجه نبودیم.در گســتره ی وسیعی به نام ایران بعنوان یک 
ملت/ کشــور و دولت، آنچه می بایســت کانون سیاست ورزی و خط و 
مشی ها باشد، منافع و مصالح کلان ملی است. تعیین کننده ی منافع و 
مصالح ملی نیز، اراده ی شهروندان ایران زمین یا ملت ایران است. اگر 
از این اصل بنیادین عدول و سیاســت های غیر از این منطق بر کشور 
تحمیل شــود، آنگاه ملک و ملت با تشــدید مخاطرات مواجه می شود.
امروز تجارب و دانش بشری بر اساس اصول حکمرانی خوب پیش روی 
ماســت. معتقدم که نه باید بر تصمیمات اشتباه گذشته در خصوص آب 
پافشــاری کنیم، نه جدال های منطقه ای را با امنیتی کردن و دو قطبی 
سازی های کاذب شکل دهیم و صد البته با منطق ملی، اصول زیست 
محیطی و اصلاح امور بر اســاس اولویت های مهم تر ، عمق بحران را 
شناخته و تصمیمات مان، پاسخ به جوانب گوناگون آن و به دور از تعصبات 
گوناگون باشد.پیشــنهاد می کنم علاوه بر تغییر رویکرد کلان حاکمیت 
نســبت به مســائل و مواجهه ی صبورانه با اعتراضات مردم، جمعی از 
نخبگان دانشــگاهی در حوزه ی آب، محیط زیســت، سیاست، جامعه 
شناســی، امنیت و... در خصوص مولفه های بحران و راه های برون رفت 
از آن و جلوگیری از ویرانی آوار این بحران، که معلوم نیست چقدر با آن 
فاصله داریم، تدبیر و تصمیمی عالمانه را روی میز حاکمیت گذاشــته و 
تصمیمات منطقه ای، کوتاه مدت و غیر علمی گذشته، باز خوانی، انحراف 

از معیار ها شناسایی و از آن ها عبور شود.«

صلاحیت نوری در کمیسیون آموزش تایید شد
ســخنگوی کمیســیون آموزش و تحقیقات مجلس از تایید صلاحیت 
یوسف نوری وزیر پیشنهادی آموزش و پرورش در جلسه این کمیسیون 
خبر داد.رضا حاجی پور در گفت وگو با ایسنا، در خصوص جلسه امروز صبح 
کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس شورای اسلامی گفت: در جلسه 
امروز کمیسیون که با حضور یوسف نوری وزیر پیشنهادی وزارت آموزش 
و پرورش برگزار شد به جمع بندی بررسی صلاحیت وی پرداختیم، در 
ابتدای این نشست نمایندگان به دغدغه های خود و مطالبات فرهنگیان 
اشاره کردند و در ادامه نوری به مطالب مطرح پاسخ داد و برنامه های خود 
را تشریح کرد. در این نشست همچنین نمایندگان مباحثی چون ارتقای 
فضا و سرانه آموزشی در کشور، توزیع کتب درسی و بهبود محتوای آن 
و ساماندهی در برگزاری کلاس های حضوری و غیرحضوری، اصلاح 
وضعیت صندوق ذخیره فرهنگیان، ساماندهی نیروی انسانی در آموزش 
و پرورش و اجرای رتبه بندی فرهنگیان را مورد تاکید و اشاره قرار دادند.

احمد عراقچی: سی نامه هشدارآمیز به روحانی نوشتم
معاون ارزی اسبق بانک مرکزی که به جرم دخالت 15۹میلیون دلاری 
در بازار ارز فردایی در نیمه دوم ۹۶ به 8ســال حبس محکوم شد، گفت: 
می گوینــد 30میلیارد دلار در دولت قبل با مداخله بانک مرکزی در بازار 
ارز فروختند که در دوره من نبوده، با این افراد چه برخوردی می شــود؟ 
اگر همچنان به گذشــته برگردم باز هم همیــن اقدام را انجام می دادم، 
چون اعتقــاد دارم اگر در آن برهه این کار را انجام نمی دادیم قیمت ارز 
به بالای 10 هزار تومان می رفت. *فضای ســال ۹۶ که بعد از انتخاب 
رئیس جمهور و شعار های او رخ داد، فضایی بود که آقای روحانی تاکید 
داشــتند قیمت ارز تکان نخورد. کدام معاون ارزی این میزان هشدار در 
مورد بحران ارزی داده بود؟ ظرف ۶ ماه 30 نامه به شخص رئیس جمهور 

نوشتم که این نامه صرفا هشدار نبود بلکه راهکار هم ارائه داده بود.

آرزوی »زاکانی« برای خواهرخواندگی تهران با دو شهر مذهبی
زاکانی با بیان این مطلب که قرارداد خواهرخواندگی بین تهران و نجف 
برای ما یک آرزوست، ادامه داد: در این اقدام هم  نگاه افتخار آمیز دنیایی 
و هــم نگاه عمیق آخرتی وجود دارد و این امر برای ما افتخار اســت و 
آمادگی خود را اعلام می کنیم.او بیان کرد: نماینده ای از سوی شهرداری 
تهران به نجف اعزام می کنیم تا ابعاد کاری بین دو شهر تهران و نجف 
را ارزیابــی کند و پس از این اقدام بنده نیز به نجف اشــرف می آیم و 
امیدوارم هرچه زودتر ما خدمت شما برسیم زیرا این خدمت توفیق ماست.

رئیسی به جلسه رای اعتماد نوری نمی رود
به دلیل اینکه رئیس جمهور امروز برای حضور در نشســت ســازمان 
همکاری های اقتصادی به ترکمنستان سفر می کند، محمد مخبر معاون 
اول رئیس جمهور در جلسه دفاع از وزیر پیشنهادی آموزش و پروش در 
مجلس حضور خواهد یافت. عضو هیات رئیســه مجلس جزئیات روند 
بررسی صلاحیت و برنامه های یوسف نوری وزیر پیشنهادی آموزش و 
پرورش را تشریح کرد.مجتبی یوسفی عضو هیات رئیسه مجلس شورای 
اسلامی، در تشریح جزئیات بررسی صلاحیت و برنامه های یوسف نوری 
ســومین وزیر پیشــنهادی آموزش و پرورش در جلسه علنی، گفت: در 
ابتدا گزارش کمیسیون آموزش و تحقیقات درباره برنامه ها و صلاحیت 
آقای یوسف نوری وزیر پیشــنهادی آموزش و پرورش قرائت می شود.
وی با بیان اینکه به دلیل حضور آقای رئیس جمهور در نشست سازمان 
همکاری های اقتصادی معاون اول وی در جلســه رأی اعتماد به آقای 
نوری در مجلس حضور می یابد، افزود: پس از آن آقای مخبر یک ساعت 
فرصت دارد از برنامه صلاحیت وزیر پیشنهادی آموزش و پرورش دفاع 
کند. عضو هیات رئیســه مجلس با بیان اینکه پس از آن ۲ مخالف و ۲ 
موافق به مدت 15 دقیقه درباره برنامه های آقای نوری اظهار نظر خواهند 

کرد، اظهار داشت: در نهایت وزیر پیشنهادی 30 دقیق فرصت دارد تا به 
دفاع از برنامه های خود بپردازد. یوسفی تصریح کرد: در نهایت صلایحت 
وزیر پیشنهادی آموزش و پرورش به رأی نمایندگان گذاشته خواهد شد.

لیبرمن: ایران ۷۴ بار بزرگتر از اسرائیل است؛ وضع ما متفاوت 
است

وزیردفاع پیشین رژیم صهیونیستی با بیان اینکه ایران ۷۴ بار از ما بزرگتر 
و جمعیت آن ۹ برابر ماست و در اسرائیل همه چیز در مرکز متراکم است، 
اما در ایران فاصله دو کلانشهر تهران و مشهد ۹00 کیلومتر است گفت: 

وضعیت ما با ایران کاملا متفاوت است!

توصیه سفارت ایران در آفریقای جنوبی در پی شیوع سویه جدید 
کرونا

سفارت جمهوری اسلامی ایران در پرتوریا در پی شیوع سویه جدید کرونا 
در آفریقای جنوبی در اطلاعیه ای از شهروندان مقیم ۶ کشور آفریقایی 
خواست ضمن حفظ آرامش و رعایت دســتورالعمل های بهداشتی، در 
صورت بروز هر مشــکلی با ســفارت تماس بگیرند.سفارت جمهوری 
اســلامی ایران در پرتوریا، طی اطلاعیــه ای خطاب به ایرانیان مقیم و 
غیرمقیم در کشــورهای جنوب آفریقا اعلام کرد: با توجه به مشــاهده 
ســویه جدید کرونا در شش کشور جنوب آفریقا شامل آفریقای جنوبی، 
زیمبابوه، نامیبیا، بوتسوانا، لسوتو و اسواتینی و لغو پرواز برخی شرکت های 
هوایی و نیز محدودیت هایی که در این کشــورها ایجاد شده و ممکن 
اســت موجب ایجاد مشکلاتی بخصوص در زمینه بازگشت ایرانیان به 
میهن شود، از ایرانیان عزیز در آفریقای جنوبی و کشورهای جنوب آفریقا 
تقاضا داریم ضمن حفظ آرامش و رعایت دقیق پروتکل های بهداشــتی 
اعلام شده توسط کشورهای محل اقامت، چنانچه در خصوص اقامتشان 
در این شــرایط و یا هر مورد دیگری متاثر از این وضعیت مشکلی برای 
ایشان ایجاد شد، حتما با ســفارت و بخصوص بخش کنسولی تماس 
حاصل نمایند.سفارت جمهوری اســلامی ایران در این اطلاعیه اضافه 
کرد: شــماره تماس و رایانامه نمایندگی در صفحه تارنمای سفارت به 
آدرس southafrica.mfa.ir موجود اســت. ضمن آنکه سفارت آخرین 
اطلاعات و اخبار مربوطه را از طریق گروه هایی که قبلا در شــبکه های 
اجتماعی ایجاد شده، به اطلاع خواهد رساند و ایرانیان عزیز می توانند از 
طریق این گروه ها مستقیما با همکاران سفارت در تماس بوده و سوالات 
و مشکلات خود را با ایشان در میان بگذارند.در پایان این اطلاعیه عنوان 
شده است: امیدواریم این دوره که موجب نگرانی ایرانیان عزیز در جنوب 
آفریقا و خانواده های ایشان شده هر چه سریعتر به پایان برسد و شرایط 

بهتری ایجاد شود.
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